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Toekomst
Ontwikkelen doen we ook op het 
Wesselopark, waar we een zonnige 
toekomst tegemoet zien, nu de 
velden worden aangepakt, er gewerkt 
kan worden aan het ontwikkelen van 
een nieuw clubgebouw en andere 
faciliteiten. Ook op het nieuwe kle-
dingplan, waarbĳ alle teams van de 
jongste jeugd tot en met het eerste 
elftal weer zĳn voorzien van nieuwe 
wedstrĳdtenues, zĳn we trots.
Naast de wedstrĳdtenues biedt 
het nieuwe LED-scorebord allerlei 
mogelĳkheden voor reclame-uitingen. 
Ontwikkelingen die alleen gereali-
seerd kunnen worden met de inzet 
van mensen, die vanuit clubbelang 
bereid zĳn hier belangeloos (veel) tĳd 
in te steken. Zĳ dragen actief bĳ aan 
de toekomst en het plezier van en bĳ 
onze club.

Niets is soms wat het lĳkt
De ‘resultaten’ van een aantal cruciale 
onderdelen binnen onze club zĳn 
vaak minder uitgesproken zichtbaar. 
Denk hierbĳ aan wedstrĳdzaken, 
de kantine, de organisatie van de 
teams. Het valt minder op omdat 
het allemaal wel draait en verwacht 
wordt dat het geregeld is. Niets is 

sleutel tot succes
De uitspraak: ‘Kloetinge moet dat maar regelen’ komt nog al eens voorbĳ.

soms wat het lĳkt; veel van deze 
vaste vrĳwilligersrollen rusten op een 
kleine groep vrĳwilligers. 
De uitspraak: “Kloetinge moet dat 
maar regelen” komt nog al eens 
voorbĳ. Maar wie is Kloetinge dan? 
Dat zĳn wĳ toch allemaal samen? We 
moeten op elkaar kunnen bouwen en 
vertrouwen, kĳken naar wat is mĳn 
rol waar kan ik bĳdragen, wat kan ik 
zelf doen om het, niet alleen voor 
mĳzelf maar voor de hele club, beter 
te organiseren of te doen. 

Sleutelposities
We willen blĳven ontwikkelen en 
tegelĳkertĳd zorgen dat onze basis op 
orde is. Op het gebied van inzet van 
leden is er afgelopen seizoen bewe-

ging ontstaan, waarbĳ met name 
bĳ eenmalige activiteiten en kortdu-
rende projecten benodigde handjes 
goed beschikbaar blĳken te zĳn.
De vereniging heeft echter meer 
nodig om de geoliede organisatie te 
zĳn en te blĳven.
Sleutelposities en commissies, inge-
vuld door mensen die hun expertise 
in willen zetten en er voor willen 
gaan om te bouwen aan de toekomst 
van de club. We hebben het dan over 
o.a. coördinatoren, ‘aanvoerders’ van 
commissies, bestuursleden, verbin-
ders, aanpakkers met verantwoorde-
lĳkheid.
Deze sleutelposities zĳn cruciaal voor 
de organisatie en ontwikkeling van 
de club. Wĳ, als vrĳwillig bestuur, 
hebben jullie inzet nodig om de 
plannen, wensen, uitdagingen en 
verwachtingen voor de club gezamen-
lĳk met jullie verder en met plezier 
tot wasdom te kunnen brengen.

Verenigen is samen doen, een team-
sport is samen doen, de successen in 
en van de club op welk gebied dan 
ook vieren we dan ook samen met 
als sleutelwoord, PLEZIER.

Bestuur vv Kloetinge

Ontwikkelen is de 
‘groene’ draad bĳ onze 
vereniging. Mooie 
voorbeelden van 
ontwikkelen in eigen 
huis hebben we afge-
lopen maand gezien 
met twee talenten 
die vanuit de eigen 
jeugdopleiding zĳn 
doorgestroomd naar 
onze hoofdmacht.

ONTWIKKELEN, INZET EN PLEZIER

Het nieuwe LED-scorebord is een prachtig 
reclame medium.
Info: commercielezaken@vvkloetinge.nl
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De huidige lichting, die in februari is 
begonnen, telt acht studenten van 
sportopleiding CIOS in Goes. Vĳf van 
hen vertellen over hun verwachtingen 
en ervaringen.
Zoals de 18-jarige JULIAN NOLET
uit Axel, voor wie het Wesselopark 
inmiddels bekend terrein is. “Dit is 
mĳn derde en vierde periode, maar ik 
was de eerste en tweede periode ook 
hier. Ik had wel verwacht dat ik het 
bĳ Kloetinge leuk zou vinden. Dat is 
ook echt uitgekomen. Ik merk dat ik 

mezelf steeds verder ontwikkel.”
Hĳ is betrokken bĳ zowel MO15-3 als 
JO8-1/2/3. “Wat ik heb geleerd? Bĳ de 
meisjes dat je soms niet al te streng 
moet zĳn, want dan gaan ze juist 
slechter luisteren. Bĳ de jonkies heb 
ik gemerkt dat je er vooral voor moet 
zorgen dat ze plezier hebben in het 
spel.”
Hĳ twĳfelt nog of hĳ uiteindelĳk ook 
voor voetbal zal kiezen. “Ik ben nu 
meer in de richting van skiën aan 
het gaan, maar voetbal heb ik als 

back-up. Later wil ik ook bĳ mĳn 
eigen club, FC Axel, een team gaan 
trainen. Nu speel ik daar nog in de 
JO19-1.” Deze periodes kan Julian bĳ 
Kloetinge samen aan de slag met
TIM CORNELISSEN (19), die ook uit 
Axel komt. Ze begeleiden dezelfde 
teams. “Ik heb vĳftien jaar zelf 
gevoetbald, maar nu niet meer”, zegt 
Tim. “Het plezier was een beetje weg. 
Maar ik vind het wel leuk om training 
te geven. Dat doe ik ook bĳ FC Axel. 
Ik heb voor Kloetinge gekozen, 

STUDENTEN
leren bij Kloetinge het trainersvak

Misschien zit er wel een toekomstige Louis van Gaal tussen. Of ooit een 
opvolger voor Jurriaan van Poelje. CIOS-studenten leren bĳ vv Kloetinge de 
kneepjes van het trainersvak.

Z U I D W E S T - N L

Max Buteĳ n Vilmar Sosa Rodriquez Julian Nolet

Ruben Marjee  Tim Cornelissen

‘SOMS MOET JE NIET 
AL TE STRENG ZĲN’
Rolf Bosboom
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omdat het een ander soort club is en 
omdat de doelgroep me aansprak. Bĳ 
JO8 kwamen de kinderen de eerste 
keer meteen naar me toe. Dat vond ik 
erg leuk. Ik hoop een goede band met 
alle spelers te kunnen opbouwen.”

Net als Julian heeft VILMAR SOSA 
RODRIGUEZ (18) uit Vlissingen er al 
een paar maanden stage op zitten bĳ 
Kloetinge. “Dat is me echt heel goed 
bevallen, dus ik wilde graag blĳven. 
Bĳ de teams hebben we doelen 
gesteld, maar pas aan het eind van 
het seizoen weet je of je die hebt 
gehaald. Daarom ben ik blĳ dat ik het 
seizoen hier kan afmaken.”
Hĳ assisteert bĳ MO15-1 en bĳ Vrou-
wen 2. “MO15-1 wil heel graag kam-
pioen worden. Daar verwacht ik veel 
van de komende tĳd. Vrouwen 2 zit 
in de middenmoot en wil in elk geval 
niet degraderen. Bĳ mĳn eigen club, 
SV Walcheren, heb ik allerlei soorten 
teams getraind, maar nog niet eerder 

vrouwen.”
Vilmar vindt het een eer om bĳ 
Kloetinge aan de slag te zĳn. “Het is 
een goede club, de beste van Zeeland, 
qua jeugd en qua eerste team. Zelf 
speel ik in JO19-2 bĳ Walcheren, dus ik 
heb het wel druk, want ik probeer op 
zaterdag mĳn Kloetinge-teams ook te 
zien spelen.”

De 23-jarige RUBEN MARJEE, die zelf 
voetbalt bĳ VCK in Koudekerke, is 
één van de nieuwe CIOS-studenten. 
“Eerder heb ik al bĳ Zeelandia 
Middelburg training gegeven en ik 
vind het leuk om dat nu ook hier te 
doen. Voor mĳ is de stage geslaagd 
als het me lukt een goede band met 
de spelers op te bouwen en als ik een 
training kan verzorgen die leuk en 
leerzaam is, zowel voor de spelers als 
voor mezelf.”

Voor MAX BUTEĲN (18) uit Goes 
heeft het Wesselopark geen geheimen 

meer. “Ik voetbal hier al mĳn hele 
leven, op dit moment bĳ JO19-2. Voor 
mĳ was Kloetinge dus een logische 
keuze als stageplek. Samen met Jens 
van Alphen ben ik trainer van JO11-1. 
Dat gaat hartstikke goed. Eerder heb 
ik twee jaar training gegeven aan een 
recreatieteam, dat vooral voor de lol 
speelde en niet altĳd voor de winst 
ging.”

Het zĳn allemaal studenten die veel 
a¯niteit hebben met voetbal, zegt 
docent Edzard van Ewĳk. “Ze kiezen 
zelf bĳ welke club ze stage willen 
lopen. De meesten doen dat niet bĳ 
hun eigen vereniging. Dat is goed, 
want het is interessant om ook ergens 
anders te kĳken, waar andere trainers 
zĳn met andere visies. Daar leer je 
van. Kloetinge is wat dat betreft een 
aantrekkelĳke club, want de vereni-
ging leeft heel erg. Als je hier doorde-
weeks komt, is het tot ‘s avonds laat 
één en al bedrĳvigheid.” 

HET ZĲN ALLEMAAL STUDENTEN
DIE VEEL AFFINITEIT HEBBEN MET VOETBAL

Vlnr: Max Buteĳ n, Vilmar Sosa Rodriquez, Julian Nolet, Ruben Marjee en Tim Cornelissen
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Gelĳkenis
“Je hebt wel gelĳk een onderwerp 
bĳ zo’n eerste kennismaking. Dat 
vind ik verder prima hoor. Dan is het 
ĳs gebroken. Er lopen niet zoveel 
mensen rond met die achternaam. 
Zelf ben ik keeper. Omdat ik ‘Blind’ 
heet, denken mensen vaak dat ik ook 
heel goed ben, haha.”
Tim (35) kan de lol er wel van 
inzien. “Ik zie gelĳkenissen in enkele 
karaktertrekken. Ik ben ook vrĳ rustig 
en ga niet zo snel uit mĳn plaat. 
Verder treed ik niet zo graag op de 
voorgrond.” 

Lengte
Als keeper verdedigde Tim acht jaar 
het doel van het vlaggenschip van 
RCS en drie jaar dat van Zeelandia 
Middelburg. Daarnaast keepte hĳ 
bĳ Groene Ster (Vlissingen). Met die 
ploeg promoveerde Tim naar de 
Eredivisie. “In de zaal kwam ik meer 
tot mĳn recht. Met mĳn 1.71 meter 
heb ik niet de ideale lengte voor een 
veldkeeper. Je krĳgt in de zaal meer 
werk te doen en het gaat sneller.” 
En dan met een knipoog: “In de zaal 
passen de maten van het doel beter 
bĳ mĳn lengte.”
Tim voetbalt tegenwoordig in het 
tweede team van RCS uit Oost- 
Souburg. De ene keer als keeper, de 
andere keer als spits.

Accountmanager bĳ Weststrate
Van keepers wordt vaak gezegd dat 
het rare snuiters zĳn of ‘einzelgän-

gers’. Die vlieger gaat bĳ Tim niet op. 
Zĳn sociale karakter komt hem ook in 
zĳn job bĳ Weststrate goed van pas. 
Als Accountmanager Verpakkingen 
(vooral industrieel) speurt Tim in de 
buitendienst de markt af, op zoek 
naar nieuwe klanten. 
Tim: “Maar ook het onderhouden 
van de contacten behoort tot mĳn 
werkzaamheden. Vertrouwen kweken. 
Als je een klant kunt helpen met een 
nieuw product of verduurzaming, dan 
voelt dat net als een overwinning. 
Zeeland herbergt nog steeds heel veel 
mooie bedrĳven! Bĳ de ontwikkeling 
van een nieuwe verpakking roepen 
we de hulp in van onze art-designer. 
Samenwerken en samen presteren is 
dan de meerwaarde.”

Voor dat laatste heeft Tim Blind 
duidelĳk oog! 

Als Tim Blind zich voorstelt aan 
iemand, dan volgt steevast de 
vraag: “Dan ben je zeker familie 
van Danny?” Het antwoord laat 
zich raden. Tim: “We zĳn wel fami-
lie, maar dan moet je wel enkele 
generaties terug. De opa van mĳn 
vader was een broer van de opa 
van Danny.”

Accountmanager krijgt veel
verantwoordelijkheid binnen Weststrate

Joost Folmer

TIM 
BLIND

FOTO JOEP ZOETEWEĲ 

ACHTERNAAM ROEPT ALTĲD
DIE ENE VRAAG OP
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Na zĳn werk is het nog niet gedaan 
met sporten: zĳn zoon Raphaël 
voetbalt bĳ Kloetinge en Jan is 
vanzelfsprekend zĳn trainer. Zĳn 
dochter Sefanja judoot en korfbalt. 
Echtgenote Tessa is een topper bĳ het 
dressuur rĳden.
Dat laatste behoeft enige uitleg. Jans 
echtgenote Tessa Baaĳens-Van de 
Vrie was op jonge leeftĳd al op weg 
naar de vaderlandse top. Een zwaar 
ongeval stokte deze ontwikkeling. 
Tessa lag enige tĳd in coma. Helaas 
heeft dit bĳ Tessa blĳvende schade 
opgeleverd, waarvan zĳ tot op de dag 
van vandaag hinder ondervindt. 
Gelukkig heeft het Jan en Tessa niet 

verhinderd om een mooi gezinnetje 
te stichten. Tessa is als dressuurruiter 
nog altĳd op een hoog niveau actief. 
Zĳ is zelfs zo goed, dat ze als reserve 
ruiter bĳ de paralympische spelen in 
Londen aanwezig was. Jan: “Helaas 
heeft ze dus niet deel mogen nemen, 
maar daar aanwezig zĳn was al een 
onvergetelĳke ervaring. Wellicht dat 
ze straks in Parĳs….”
Elk gezinslid is dus op zĳn of haar 
eigen manier met sporten bezig. “We 
proberen zoveel mogelĳk wedstrĳden 
van elkaar te zien. Dat is vaak rennen 
en vliegen, maar wĳ vinden het 
belangrĳk om dit als gezin te doen.”

ELKE DAG
SPORT

Elke dag sport. 
Dat beschrĳft zo’n 
beetje het leven 
van Jan Baaĳens, 
oud speler van ons 
eerste elftal en 
inmiddels jeugdtrai-
ner bĳ de JO8. Jan 
werkt als docent 
bewegingsonderwĳs 
in Middelburg op ’t 
CSW. Daarnaast is 
hĳ vakgroepvoorzit-
ter en docent-ont-
wikkelaar. Allemaal 
mooie termen 
natuurlĳk, de 
bottom line is dat 
hĳ ook in zĳn vak 
met sport bezig is.

Bas Schuitert

HOE IS HET MET...

Jan Baaijens
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‘IEMAND AFBRANDEN IS NIET ZO 
MOEILĲK, IEMAND IETS LEREN WEL’

1998 - Jan maakt spontaan een handstand na het scoren van de winnende goal tegen 
Rĳsoord. Links John Bentschap Knook en rechts Arno Melaard.

Jan met zoon Raphaël, die in Kloetinge JO8-2 voetbalt

Winnende goal
Oudere leden van onze vereniging 
kennen de naam van Jan Baaĳens al 
wat langer. Jan was speler van het 
team dat ooit de hoogste landelĳke 
klasse van het amateurvoetbal 
haalde, via de nacompetitie in 1998. 
Jan kan het zich nog goed herinne-
ren: “De eerste nacompetitiewedstrĳd 
tegen Rĳsoord begon ik op de bank. 
Ik zat nog niet zo lang bĳ de selectie 
en had nog geen basisplaats. Toen 
Alex Lourens geblesseerd uitviel, kon 
ik mĳn eerste minuten maken in de 
nacompetitie.
Nadat wĳ Rĳsoord hadden verslagen 
en ik de winnende goal scoorde, 
zette trainer Diederik Hiensch mĳ in 
de tweede wedstrĳd tegen Oostka-
pelle weer in de basis. We wonnen 
met 4-0 en ik scoorde de eerste 
goal. Het was een mooie knal in de 
bovenhoek. Vanaf dat moment wisten 
de supporters wel wie ik was! Ook 
de beslissende wedstrĳd tegen Ter 
Leede begon ik in de basis. Met steun 
van de meegereisde Green White 
Army wisten wĳ ook die wedstrĳd te 

winnen, met 3-1. Helaas scoorde ik dit 
keer niet, maar daar was de vreugde 
niet minder om! Ik zal nooit vergeten 
dat we met de bus terug in Kloetinge 
kwamen, waar een grote groep 
supporters stond te wachten. Wĳ 
klommen uit het dakraam van de bus 
om hen te begroeten. Onvergetelĳk!”

Jeugdtrainer
Na enkele jaren bĳ andere clubs te 
hebben gespeeld, is Jan nu dus weer 
terug op het Wesselopark. “Ik train 
de jongens onder 8. Dit doe ik samen 
John, Robert, André, Arjen en Menno. 
We trainen met alle onder 8 teams 
samen. Dat maakt het erg leuk voor 
de jongens. Ik vind het belangrĳk 
dat we positief coachen. Dat klinkt 
eenvoudig, maar dat is het niet. 
Iemand afbranden is niet zo moeilĳk, 
iemand iets leren wel. Als je dat op 
basis van positiviteit doet, gaat het 
sneller en beter.”

Positief coachen
Met deze mindset staat Jan dagelĳks 
in het leven. “Spelers krĳgen waarde-

ring en erkenning. Daardoor zullen ze 
ontwikkelen. Voor mĳ is dit de enige 
juiste manier. Gelukkig krĳgen wĳ 
van de ouders veel complimenten. 
Ouders zĳn daardoor meer betrokken 
en regelen veel zelf, zoals het rĳden 
naar uitwedstrĳden, de was of een 
kantinedienst. Dat is óók de kracht 
van positief coachen! Zo blĳft het voor 
mĳ leuk en is elke dag sport prima vol 
te houden.”

AANTAL WEDSTRĲDEN VOOR
KLOETINGE 1

97/98 6 duels 
98/99 21 duels-2 goals
99/00 18 duels-1 goal
00/01 5 duels
01/02 5 duels
02/03 13 duels-1 goal

Allemaal reguliere competitie.
In seizoen 97/98 speelde hĳ in de 
nacompetitie 3 duels en scoorde 2 keer.

(BRON: RUDI BOOGERT)
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Marco: “Collega-renners konden zich 
niet voorstellen dat iemand van het 
vlakke land zo goed bergop kon 
fietsen. ‘Ik woon onder de zeespiegel’, 
zei ik als ze vroegen waar ik vandaan 
kwam. Bergop fietsen is net als 
fietsen tegen de wind in. Dat was ik in 

Zeeland wel gewend op al die dĳken 
langs het water. Het gaat er tenslotte 
om welke wattages je trapt.”

Tour de France
Zes jaar lang verdiende Marco zĳn 
boterham binnen de wielrennerĳ. 

Onder leiding van de aimabele 
Belgische ploegleider Hilaire Van 
der Schueren nam Marco voor de 
Wanty-Groupe Gobert formatie twee 
keer deel aan de Tour de France. 
Beide keren (2017 en 2018) haalde hĳ 
Parĳs. Marco ontwikkelde zich tot 
een verdienstelĳk ronderenner en 
evenwichtige klimmer. 
Marco: “In 2017 maakte ik mĳn 
debuut in de Tour, die werd gewon-
nen door Chris Froome. De Ronde 
van Frankrĳk is een enorme belevenis. 
Prachtige landschappen. Energie-
verslindende cols. Een waar circus. 
Ik heb het na mĳn eerste etappe 
in de Tour spreekwoordelĳk een 
‘snoepwinkel’ genoemd. De aankomst 
op de Champs-Elysees en de enorme 
mensenmassa in Parĳs blĳven op je 
netvlies staan. Op de middelbare 
school had ik een hekel aan het vak 
Frans. Uiteindelĳk ben ik van het land 
gaan houden.” 

Hĳ had het ideale postuur voor 
een klimmer. Zĳn gewicht en 
lengte zorgden voor de perfecte 
balans op de fiets. Of het nu 
ging om de Alpen of de Pyre-
neeën, Marco Minnaard kon in 
zĳn profcarrière als wielrenner 
de cols aardig verteren. Marco 
zag er als het ware nooit als een 
berg tegenop!Joost Folmer
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Marco bĳ de nieuwste aanwinst van Nutswerk. Een auto gespecialiseerd in zuigtechniek.

Marco
Minnaard
VAN MEESTERKNECHT
NAAR DIRECTEUR
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Afspiegeling
Marco Minnaard heeft genoten van 
zĳn bestaan als profwielrenner. Als hĳ 
de herinneringen ophaalt, schuift hĳ 
in zĳn enthousiasme steeds iets ver-
der naar voren op zĳn stoel. “Ik ben 
op veel plaatsen geweest, veel gezien, 

mooie mensen ontmoet en een hoop 
meegemaakt. Afgezien ook.”
De voormalig profrenner omschrĳft 
de wielerwereld als volgt: “Een 
wielerpeloton is een afspiegeling van 
de samenleving. Alleen dan interna-
tionaal. Fabian Cancellara had het 
voor het zeggen, toen ik begon als 
jonge renner. Daar keek je tegenop. 
Peter Sagan is een complete renner. 
Peter Sagan en Jakob Fuglsang zĳn 
overigens net als ik begonnen als 
mountainbiker.”

Nieuwe uitdaging
Eind 2019 komt er een eind aan de 
profcarrière van wielrenner Marco 
Minnaard. De volgende uitdaging 
wacht. Een weloverwogen stap. 
Eenmaal aangesloten bĳ Nutswerk 
B.V. (lid van onze businessclub) heeft 
hĳ zich toegelegd op de nieuwste 
technieken voor de aanleg van kabels 
en leidingen.
Marco: “Mĳn vader Jan geeft al 20 jaar 

Superknecht
In de meerdaagse koersen reed 
Marco Minnaard in bergetappes 
in dienst van zĳn kopman, de 
Parĳsenaar Guillaume Martin, 
met wie hĳ nog regelmatig con-
tact heeft. “Ik kan me nog goed 
een Alpenrit in de Tour van 2017 
herinneren. Met een groepje de 
hele dag op kop gereden. Op 
de Col d’Izoard nog ingehaald 
door de favorieten. Deze rit is 
me altĳd bĳgebleven als een 
bevestiging van het feit dat de 
bergen me wel lagen.”

Toekomst
Met de kennis van nu is het 
aannemelĳk dat Marco in de toe-
komst de scepter alleen zwaait 
binnen Nutswerk, als vader Jan 
van zĳn pensioen gaat genieten. 
Gezien zĳn positieve instelling 
ziet Marco ook hier zeker niet als 
een berg tegenop.

NUTSWERK IS LID VAN ONZE BUSINESSCLUB

leiding aan het bedrĳf. Het was altĳd 
een grote wens van me om onderdeel 
uit te maken van de bedrĳfsvoering 
en hier leiding aan te geven. In het 
begin was het even wennen. Ik dacht 
al een hoop te weten van het bedrĳf, 
maar in de praktĳk lopen zaken 
soms anders. Wĳ doen alles op het 
gebied van gas, water en elektriciteit. 
Vanaf de voeding tot aan de meter. 
Ons werkgebied loopt van Rilland 
tot Kamperland en het westen van 
Noord-Brabant. Netbeheerders zĳn 
onze opdrachtgevers. De lĳnen 
binnen Nutswerk zĳn heel kort.”

Uitdagen
Marco (11 april 1989) heeft zĳn draai 
binnen Nutswerk nu gevonden. De 
sfeer binnen het bedrĳf is prima. “Ik 
heb een enorme goeie band met mĳn 
vader Jan. Naast mĳn vader is hĳ ook 
mĳn beste vriend en supporter. Als ik 
iets denk, dan zegt hĳ het. Andersom 
precies hetzelfde. Ik kan altĳd op 
hem terugvallen en op hem bouwen. 
Samen vormen we nu de directie 
binnen Nutswerk.”
Marco en Jan gaan er in het weekend 
regelmatig samen op uit. Op de 
racefiets welteverstaan. “Mĳn vader 
is een echte wielerfanaat. We dagen 
elkaar uit. Opgeven doen we allebei 
niet. Doorzettingsvermogen zit in 
onze genen. ”

‘RENNERS IN HET 
WIELERPELOTON  
KEKEN ERVAN OP 
DAT IK ONDER 
DE ZEESPIEGEL 
WOONDE’

Marco (links) en vader Jan klimmen in het weekend regelmatig op de racefiets
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Dianne van der Pennen

Dianne en haar partner Sjors Koole 
houden van reuring. De twee voeren 
diverse taken uit bĳ de vereniging. 
Bĳna vier jaar geleden zĳn ze 
terugverhuisd van Amstelveen naar 
Zeeland. Sindsdien wonen ze samen 
met hun zoon en dochter in Kapelle. 
“Onze zoon Duke kan best goed 
voetballen. We zochten daarom een 
geschikte voetbalclub.”
De keuze voor vv Kloetinge was 
snel gemaakt. Dianne is opgegroeid 
onder de rook van het Wesselopark, 
in de Oostmolenweg. Zelf voetbalde 
ze niet. Ze korfbalde bĳ Blauw-Wit, 

de club waar tegenwoordig dochter 
Zoey de korf onder vuur neemt. “Ik 
heb wel een keer meegedaan met het 
schoolvoetbaltoernooi”, somt Dianne 
haar actieve voetbalcarrière in één 
zin op.

Pannenkoekenbingomiddag
Dianne was fysiotherapeut in 
Amsterdam. Ze had een eigen 
praktĳk. Na de verhuizing naar 
Kapelle had ze haar handen vrĳ 
om iets te betekenen voor het 
verenigingswezen. ,,Ik vind het leuk 
om een club te steunen. Ik houd van 

oppakken en aanpakken.”
Vanuit de vereniging kreeg ze 
de vraag om vrĳwilligers aan te 
sturen en ‘open plekken’ in het 
vrĳwilligersbestand te bemensen. 
“Niet het meest leuke om te doen, 
maar wel heel belangrĳk.” Dianne 
pakte de handschoen op, mits ze 
taken mocht uitvoeren voor de 
jeugdafdeling. “Ik miste activiteiten 
voor de jeugd. Er was eigenlĳk alleen 
een kamp.”
Samen met diverse andere 
enthousiastelingen kwam de 
boel in beweging. Zo werd er een 

HOUDT VAN AANPAKKEN

Len Wolters

FOTO JOEP ZOETEWEĲ

Zĳ stuurt een grote groep vrĳwilligers aan bĳ de club.
Haar hart ligt bĳ de jeugdafdeling.

‘IK MISTE
ACTIVITEITEN
VOOR
DE JEUGD’
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Dianne pleit voor een nieuwe mindset

pannenkoekenbingomiddag, een 
WK-avond, sinterklaastraining en een 
carnavalsmiddag georganiseerd. En 
natuurlĳk de kampioenenparade, 
na afloop van vorig seizoen. “Dit 
seizoen willen we graag een afsluiting 
organiseren voor jong én oud”, kĳkt 
Dianne vooruit.

Verandermanagement
De fysiotherapeute – inmiddels is 
ze weer fulltime aan het werk – 
geniet van de ambiance rondom vv 
Kloetinge. “Het is een echte club. Je 
voelt het verenigingsleven tot uiting 
komen. Dat is super leuk om te zien 
en om mee te maken.”
Wel plaatst ze kritische 
kanttekeningen. “Ik houd van 
‘verandermanagement’. Het 
doorvoeren van veranderingen 
verloopt soms lastig. Dat heeft een 
beetje met de cultuur van de club te 

maken: ‘doe maar gewoon, dan doe 
je al gek genoeg’. Ik ben het stadse 
gewend. Af en toe mag het minder 
stroperig.”
Dianne pleit voor een nieuwe 
mindset. “Geef commissies meer 
ruimte om dingen uit te voeren. 
Geef hen het vertrouwen dat het 
goed komt. Nu hoor ik vaak dat 
iets niet kan. Ik ervaar soms een 
handrem, als het gaat om het 
organiseren van leuke activiteiten. 
Maar na doorvragen, blĳken er toch 
mogelĳkheden te liggen.”
Sinds Dianne betrokken is bĳ de 
club heeft ze met diverse mensen 
samengewerkt. “Er zĳn voortdurend 
ouders beschikbaar die willen 
meehelpen. Het is extra leuk dat dit 
vaak andere ouders zĳn. Er komt 
hierdoor steeds meer beweging in de 
activiteiten voor de jongste jeugd.” 

WORD VRĲWILLIGER
Vrĳwilligster Dianne van der Pennen 
merkt dat het actief benaderen van 
mensen helpt om meer vrĳwilligers te 
werven. Het uitzetten van vacatures op 
de website heeft tot dusver weinig e¹ect. 
Toch doet ze een poging.
Op vvkloetinge.nl staat onder het kopje 
‘Onze club’ een link naar de vrĳwilligersta-
ken die open staan. “Deze taken zĳn echt 
prima te doen. Ik merk dat velen vaak niet 
weten wat precies de bedoeling is. Vooral 
bĳ taken gericht op coördinatie.” 

Er worden onder meer extra handen 
gezocht voor hulp op zaterdag (denk aan 
coördinatoren), hulp in de keuken en er 
zĳn extra (jeugd)scheidsrechters nodig.
Dianne hoopt dat u haar op het sportpark 
aan de mouw trekt. Ze legt namelĳk graag 
uit wat u voor de club kunt betekenen. 
Daarnaast is ze per mail bereikbaar:

vrĳwilligers@vvkloetinge.nl

EXTRA HANDEN

Begin april werd voor de jeugd van O8, O9 en O10 
een spelletjesmiddag georganiseerd met o.a. een 
sponsorloop. De opbrengst ervan was bestemd 
voor de kas van de zomerkampen.
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uitzenden
detacheren

verlonen
WERVING & SELECTIE

werken-bij websites

goes | rotterdam | www.4ugroup.nl

Laat uw woning scoren op de
woningmarkt!

www.faasse-fermont.nlinfo@faasse-fermont.nl
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A
• ABN AMRO
• AddMark
• Advocatenkantoor Zeeland
• Afbouwned bv
• Allro-Plast Carrosserieën
• AMZ Borssele
• Autofit Group
• Auto Kievit
• Auto Poppe

B
• De Baar Touringcars
• Baker Tilly
• Bakker Boer
• De Bie Sportpoint
• BooNe Optiek
• Bouwbedrĳf Joziasse
• Bouwgroep Peters bv
• Bouwmensen Zuidwest
• Bouvast
• Sto¹eerderĳ C.J. Brouwer
• De Bruine Hypoth. & Pensioenen
• Lunchcafé/Brasserie De Bult
• Buro Salt

C
• Capello
• Car Collect
• Carédo
• Ceelandia Scheepvaart
• De Clavers
• Cleaning Service Goes
• Colĳn Beveiliging
• CS Telecom
• Agri Snellaad / CZAV

D
• Dakotech
• DC Energie Trading
• Delmeco Group bv
• Delta Energie
• Delta Makelaardĳ
• Delta Paints
• Dental Point
• J.C. Dekker bv
• 360 DPS bv
• DRV Acc. & Belastingadviseurs
• DHC Zeeland

E
• Ecotank
• EDW Autolease

• Elie Beveiliging
• El Toro
• Endless Hair
• Everbake Group bv

F
• Faasse & Fermont
• Faktor Civil Engineering bv
• Financieringsgilde
• Fire & Rescue
• Fysiotherapie For All
• 4U Group Personeelsdiensten
• Franje Onions

G
• G&B Vis- en Vleeshandel
• Geĳtenbeek Top Movers
• Goese Golf
• Grafisch Bedrĳf Goes
• Groeneveld Exploitatie bv

H
• BC Haringman bv
• Heineken Nederland bv
• Heli-Vos
• Hessels Coating bv
• Hofman Productions
• Huiskes Metaalhandel

I/J
• Indoor Padel Kapelle
• ING
• Injuriam Expertise bv
• Intra Interieurbouw
• IVECO Schouten bv
• ITN Groep
• Jacob Boer bv
• De Jager Tolhoek
• Jobmaniac Goes bv
• Tandprothetische Praktĳk

L. Jobse
• Gerrit de Jonge Techniek
• Jumbo
• Jumbo Foodmarkt

K
• Hotel en Brasserie Katoen
• Klok’uus
• De Ko¯eboer 
• De Koeĳer Schilders
• Kookwereld Goes
• Kruitbosch Print & Sign
• Krĳn Verwĳs Yerseke bv

• Kuĳpers Utiliteit Zuid
• Kwakkenbos Bewindvoeringen
• Kĳk op Drank

L
• Letzer bv aannemingsbedrĳf
• LEO Interieurgroep bv
• Lineage
• Bouwbedrĳf J. v/d Linde
• Livingstone bv
• LMG
• BouwCenter Logus

M
• Makkina
• Marsaki bv
• Maxcom 
• Medenvoy
• Meĳer Beheer
• Melieste Glas
• Van Mossel Autolease
• A.P. Moelker Fruit

N
• Nedbase
• Neem Dirk
• Nilsson

Communicatie Kunstenaars
• Nĳsse Assurantiën bv
• Nutswerk bv

O
• Olie & De Jonge Advocaten
• Mossel-Oester & Vishandel 

Piet van Oost bv

P
• Tuincentrum/Hoveniersbedrĳf 

Paardekooper
• Plan & Omgeving bv 
• Peet ICT
• Pekaar & Partners bv
• Piet Vogelaar Business Rent
• Plieger bv 
• Profile Tyre Center
• ProTech Monte Carlo

R
• Rabobank Oosterschelde
• Renewi
• Renova Zeeland bv
• Restaurant 32
• Technisch Handelsbureau 

Rensa bv

• Rico’s Glas- en Gevelreiniging
• Rico Moda
• Robo Marine Holding
• Bouwbedrĳf Rĳk
• Acc.- en adviesgroep Rĳkse
• Rob Jacobs Mannenmode
• Roode Handel
• RoosRos Architecten

S
• Aann.bedrĳf Van Sabben bv
• Stichting Sawasdee
• Sigma Personeelsdiensten
• Sligro Goes
• So What Nederland bv 
• Smulderstextiel.nl
• Stad & Zeeland NVM Makelaars
• Stipt Letselschade

T
• Techno West Services
• Ten Brink Opticiens - Eye Wish

Vlissingen
• Tolhoek Keukens
• Traas Zuidwest Nederland bv
• TRIAS Notarissen

U
• UPTA Horeca Automatisering

V
• Van Die Consulting
• Van den Dongen Parket
• Vangnedt
• Vermeer Middle East FZCO
• Eethuis De Vierlinden

W
• WEA Accountants & Adviseurs

Zierikzee
• Weststrate vof
• Woninginrichting-AANHUIS.nl
• Wĳkopenhuizen.nl

Z
• Zandee Kloetinge bv
• De Zeeuwse Alliantie
• Zeeland Expertise 
• Zeeuws Zakelĳk
• Zichtbaar
• Installatiebedrĳf 

Zuidweg-Zwartepoorte
• ZSB Constructie

LEDENLIJST
BUSINESSCLUB
KLOETINGESAMEN PRESTEREN
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Cruĳ§aans
Elise: ”Op de helft van de tegenstander loop je buitenspel als jĳ je dichter bĳ 
de achterlĳn van de tegenpartĳ bevindt dan de voorlaatste tegenstander en de 
bal.” Daar valt geen speld tussen te krĳgen. Elise: ”Je gaat het pas zien als je het 
door hebt.” Deze Cruĳ¯aanse uitspraak geeft de betrokkenheid van voetbal-
moeder Elise prima weer. 
Als moeder van Jordan (spreek uit: Djorden) is ze wekelĳks een betrokken, 
fanatieke en realistische supporter langs de zĳlĳn. Ze laat zich dan wel horen. 
Maar relschoppen is er niet bĳ!
Elise: ”Als Kloetinge scoort dan weet de tegenstander overigens wel direct 
welke club ik support hoor. Mĳn moederhart gaat sneller kloppen langs de lĳn.”

‘JE GAAT HET PAS ZIEN ALS JE HET DOOR HEBT’

VOETBALVLAMMETJE WORDT
BĲ ELISE THUIS AANGEWAKKERDBuitenspel is de meest 

omstreden spelregel 
binnen de voetballerĳ.
Er wordt weleens lacherig 
gezegd dat het met 
name voor vrouwen een 
moeilĳk te bevatten 
begrip is. 
Deze vlieger gaat niet op 
bĳ Elise de Wilde (32).
Als we haar ernaar 
vragen worden pen en 
papier te voorschĳn 
gehaald. Haarfĳn volgt 
een alleszeggende 
tekening.

Joost Folmer
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Ontwikkeling
Zoon Jordan (11) is de keeper van 
Kloetinge JO12-3. Alles binnen 
huize De Wilde is afgestemd op de 
trainings- en wedstrĳdtĳden. “Jordan 
is al vanaf de pamper boys lid van 
voetbalvereniging Kloetinge. Mĳn 
man Jobbe en ik vinden het belangrĳk 
dat hĳ in teamverband sport. Het 
is een toevoeging voor ons beiden 
en draagt bĳ aan de opvoeding en 
zĳn ontwikkeling als mens. Hĳ kan 
zelf invulling geven aan zĳn hobby. 
Daar hoort bĳ dat hĳ moet leren om 
tegenslagen te overwinnen. Jordan 
is een perfectionist en blĳft er altĳd 
voor gaan. Heel prestatiegericht maar 
ook sociaal. Jordan vindt het belang-
rĳk dat ik wekelĳks langs de lĳn sta.”

In de watten
Onder de vleugels van moeder 
Elise wordt hĳ vanzelfsprekend ook 
weleens in de watten gelegd.
Elise:”Je wilt je kind toch alles geven. 
Jordan is mĳn allessie. Stabiliteit en 
geborgenheid verliezen we daarbĳ 
niet uit het oog. Natuurlĳk stemmen 
we het eten af op de voetbaltĳden. 
Een Moluks kostje (vanwege zĳn 
roots) gaat bĳ Jordan gemakkelĳk 
naar binnen.”
Voetbalmoeder Elise merkt wel dat 
haar zoon en haar partner de liefde 
voor het voetbalspelletje aanwakke-
ren. “Van origine ben ik een ‘paar-
denmeisje’, maar niet meer actief. 
Paarden houden je spreekwoordelĳk 

vaak een spiegeltje voor.
Maar thuis word ik steeds vaker geïn-
flueerd door de ‘mannen’. Jobbe is, 
samen met Arne Honingh, trainer van 
het team van Jordan. Dat fanatisme 
langs de lĳn wordt eigenlĳk vanaf de 
eettafel gevoed. Ik ga er steeds meer 
in op. Inmiddels rekenen ze me al tot 
de harde kern van JO12-3.”

Beste van Zeeland
Voor Elise was de keuze om Jordan 
op jonge leeftĳd bĳ onze club aan te 
melden niet zo moeilĳk. “Kloetinge 
is de beste club van Zeeland. Binnen 
deze vereniging kan je doorgroeien 
in je ontwikkeling als voetballer of 
keeper. Jordan is keeper en krĳgt ook 
keeperstraining. Dat is tof. Dit maakt 
Kloetinge compleet. Zo’n aanbod.”
Elise steekt haar bewondering voor 
trainers en vrĳwilligers binnen de club 
niet onder stoelen of banken. “Waan-
zinnig wat sommige leden doen voor 
de vereniging. Daar sta ik van te 
kĳken. Trainers, vertrouwenpersonen, 
bestuurders, een prachtige Business-
Club, kantinepersoneel, medische 
begeleiding. Echt top hoor.”

Kloetinge-sjaal
Wie denkt dat je Elise alleen langs 
de lĳn bĳ een jeugdwedstrĳd kan 
ontwaren heeft het mis.
De aimabele en empatische Goesse 
wordt regelmatig gespot bĳ wedstrĳ-
den van ons eerste.
Elise: “Je gelooft het misschien niet, 

maar dan sta ik met mĳn Kloetinge-
sjaal de jongens aan te moedigen. Ik 
let dan vooral op Kyle Doesburg. Een 
maatje van vroeger. Als Kyle in het 
veld staat, voel je zĳn energie.”

Businessclub
Elise heeft nog een connectie met 
vv Kloetinge. Als accountmanager 
zakelĳke markt werkt ze bĳ Renault 
Auto Kievit in Goes, lid van onze 
BusinessClub. Elise: “Mĳn werk is 
heel afwisselend. De ene keer betreft 
het een groot wagenpark van een 
bedrĳf en de andere keer sta je op 
een boerenerf tussen de koeien. Het 
persoonlĳke contact spreekt me erg 
aan. Je probeert bĳ iedereen de klik te 
vinden. 
De BusinessClub straalt gezelligheid 
uit en ik vond het in het begin wel 
spannend om aansluiting te vinden. 
Maar die drempel ben ik nu wel over.”

Elise de Wilde
‘MĲN MOEDERHART GAAT SNELLER KLOPPEN LANGS DE ZĲLĲN’

VOETBALMOEDER

FOTO’S JELS FOTOGRAFIE



20 Clubmagazine - 2023

COMMERCIEEL DIRECTEUR MEDENVOY:
‘WAT EEN FANTASTISCHE AMBIANCE’
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ENEen historisch moment. Vrĳdagavond 

14 oktober 2022. De eerste elftallen van 
vv Kloetinge en vv Goes tre«en elkaar 
voor het eerst in competitieverband. Op 
een volgepakt en sfeervol Wesselopark 
zien de ruim drieduizend toeschouwers 
de thuisclub met 1-0 winnen. Het 
winnende doelpunt komt van de voet 
van aanvaller Jorik Mĳnhĳmer (foto 
hiernaast). De ontlading bĳ het team en 
thuispubliek na afloop is groot.

VAN DE ZANDE
VADER EN ZOON

GENIET EN VAN HEERLĲK ZEEUWS VOETBALAVONDJE
Joost Folmer
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Door vv Kloetinge was niets aan het 
toeval overgelaten. Verkeersregelaars, 
stewards, beveiligers en veel vrĳwilli-
gers zorgden dat de gehele avond in 
goede banen werd geleid.
Onder de toeschouwers bevond zich 
ook René van de Zande, partner en 
commercieel directeur van onze 
clubsponsor MedEnvoy. Samen 
met zĳn zoon Jason was de in Los 
Angeles (USA) woonachtige René 
een aandachtig toeschouwer op de 
hoofdtribune.
René: “Ik heb enorm genoten van de 
ambiance op het knusse park. Prach-
tig voor voetballend Zeeland. De 
overwinning was verdiend, al moesten 
we wel lang op de bevrĳdende tre¹er 
wachten. Zo’n avond met zoveel 
enthousiaste vrĳwilligers en leden 

van voetbalvereniging Kloetinge, 
dat is reclame voor hoe een club de 
verbinding uitstraalt.”

Lekker Zeeuws kletsen
De uit Nieuwerkerk afkomstige 
voetballiefhebber vervolgt zĳn 
verhaal. “Mĳn zoon Jason en mĳn 
compagnon Edgar Kasteel waren 
vol lof over de sfeer en organisatie 
rondom de wedstrĳd. Lekkere hapjes 
met een heerlĳk Hollands biertje erbĳ. 
En lekker Zeeuws kletsen met mensen 
van de club. Ik heb ook een aantal 
oud-dorpsgenoten uit Nieuwerkerk 
ontmoet die avond. Dat deed me 
goed. Zeeland blĳft voor altĳd in mĳn 
hart, dat heeft die avond weer eens 
bevestigd.”

Dream Big, Stay United, Play to Win
De 60-jarige Van de Zande wordt 
vanuit onze vereniging wekelĳks 
op de hoogte gehouden van de 
ontwikkelingen binnen de club. René: 
“Ik ontvang ook de filmpjes van de 
wedstrĳden van het eerste elftal en 
kĳk iedere zaterdag naar de Zeeuwse 
uitslagen. Van het kledingplan heb 
ik ook alle ins en outs meegekregen 
en het ambitieplan krĳgt binnenkort 
gestalte. Mooi, al die bewegingen 
binnen de club. Laten we het er op 
houden dat de slogan ‘Dream Big, 
Stay United, Play to Win’ inspirerend 
werkt.”

GENIET EN VAN HEERLĲK ZEEUWS VOETBALAVONDJE
Vlnr: Edgar Kasteel, Jason van de Zande, Peter (broer van René) en René van de Zande 
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FOTO’S RONQUINTEN

SHINNE BOONSTRA (24) is sinds dit 
seizoen één van de gezichten van de 
evenementencommissie. Voetballen 
doet ze zelf niet meer. Wel is ze bĳna 
wekelĳks op het Wesselopark te vinden. 
“Ik lach me altĳd een deuk.”

DE EVENEMENTENCOMMISSIE
vlnr: Max Joosse, Yannick Sohilait, Shinne Boonstra
en Lennart Zweemer
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Artikelen in de PZC en items van Omroep Zeeland
richten zich meestal op de sportieve prestaties van ons 
eerste elftal. Logisch, aangezien het op prestatief vlak 
goed gaat met onze club. Shinne richt zich voorname-
lĳk op het recreatieve onderdeel, wat voor een club als 
Kloetinge net zo belangrĳk is. 

Damesvoetbal
Van haar 19e tot haar 22ste voetbalde Shinne bĳ Kloetinge. 
Ze behoorde tot een groep meiden die het damesvoetbal 
bĳ Kloetinge nieuw leven inbliezen. “Ik ben gestopt toen 
ons team uit elkaar viel. Ik ging zelf in Rotterdam stude-
ren. Daardoor kon ik niet vaak trainen. Dat vond ik niet 
echt eerlĳk tegenover de trainers, die altĳd vrĳwillig op 
het veld staan.”
Sindsdien staat ze geregeld bĳ de hoofdmacht langs de 
zĳlĳn. “Ik beleef de sfeer van de vereniging nu op een 
andere manier. Ik ga graag bĳ het ‘eerste’ kĳken, omdat 
ik dan iets samen met mĳn pa kan doen wat hĳ heel erg 
leuk vindt. Een dagje uit. Quality time. De vrienden van 
mĳn pa gaan ook altĳd mee. ‘Willem en Pier’, zĳn beste 
maten, voelen echt als familie. Het is altĳd gekkigheid en 
gezelligheid als we samen op stap gaan.”
Dankzĳ de tripjes naar thuis- en uitwedstrĳden van 
Kloetinge 1 leerde Shinne steeds meer mensen binnen 
onze vereniging kennen. “Kloetinge is eigenlĳk niet super 
groot. Je doet makkelĳk sociale contacten op. Doordat ik 
steeds meer mensen heb leren kennen, ontstond bĳ mĳ 
het ‘clubgevoel’.”

Feestjes
Nog niet zolang geleden werd Shinne gepolst of ze wilde 
aansluiten bĳ de evenementencommissie. “Ik werd door 
iemand van de commissie gevraagd. Ze zochten iemand 
die contact heeft met de damesteams. Ik spreek nog 
geregeld verschillende meiden.”
Ze hoefde niet lang over het verzoek na te denken. “Het 
leek me wel gezellig. De feestjes zĳn altĳd leuk. Daarnaast 
vind ik het leuk om dingen te bedenken. Ook ken ik een 

SHINNE BOONSTRA
vindt de sfeer binnen de club erg belangrĳk

‘IEDEREEN WIL HET GEZELLIG HEBBEN’
Len Wolters

In polonaise door het clubgebouw

aantal dj’s, waardoor het leggen van contact makkelĳk is.”
Ze stelt zichzelf vaak de vraag: ‘Wat zou er naast het orga-
niseren van een feestje nog meer leuk zĳn?’. “Bĳvoorbeeld 
een leuk thema. Of een wĳn- en bierproeverĳ.”

Regels
Bĳ het organiseren van een feestje in het clubhuis loopt 
de evenementencommissie soms tegen een aantal zaken 
aan, zoals de regels van de gemeente. “We mogen er niet 
te veel ruchtbaarheid aan geven. Anders komen er te veel 
mensen op onze feestjes af en moet je gaan nadenken 
over zaken als beveiliging.”
Ze is dan ook terughoudend als het gaat om aankondigin-
gen via social media. “We wegen altĳd af wat verstandig 
is. Het moet namelĳk niet te gek worden. Persoonlĳk vind 
ik het vooral leuk dat onze feestjes worden bezocht door 
mensen die echt iets met Kloetinge hebben.”
Vaak komt dat de dynamiek in het clubhuis ten goede. “Er 
hangt dan een leuk sfeertje, wat het gezellig maakt. Ieder-
een kent elkaar en er worden geen ‘fratsen’ uitgehaald. Er 
zĳn niet echt regels in de kantine, maar iedereen weet wel 
hoe hĳ of zĳ zich moet gedragen.”
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Hardloper
‘Ik dacht dat jĳ een hardloper 
was’, begon ik mĳn gesprek met 
Martin. Dat was ook zo. Nog steeds 
verdwĳnen regelmatig de kilometers 
onder zĳn schoenen. De Kustmara-
thon houdt hĳ na één - overigens 
geslaagde - deelname voor gezien. De 
voorbereiding kost teveel tĳd. 
“Iedereen kan hardlopen, als je maar 
kilometers vreet.” Die tĳd ontbreekt. 
Hĳ tennist ook nog. Voor zĳn werk 
is hĳ vaak weg, ook af en toe naar 
het buitenland. De zaterdagen die hĳ 
over heeft, besteedt hĳ graag aan het 
team van Guus. De hockeywedstrĳden 
van dochter Eva laat hĳ meestal over 
aan vrouw Hester, tenzĳ hĳ naar 
allebei kan. 

‘WAT NIET GOED GING,
WETEN DE SPELERS VAAK ZELF’

VADER & ZOON

Sociale vaardigheden
Martin vindt het belangrĳk dat zĳn kinderen een teamsport bedrĳven. “Het 
is goed voor de ontwikkeling van hun sociale vaardigheden”, zegt hĳ. Samen 
spelen, omgaan met verschillende leeftĳdgenoten, geven en nemen. Dat geldt 
ook voor hemzelf. 
“Je hebt als teamleider niet alleen met de kinderen te maken, maar ook met 
andere ouders. Zĳ zĳn allemaal verschillend. Martin is af en toe ook scheids-
rechter. Sommige trainers van tegenstanders kunnen lastig zĳn. Zeker als zĳ 
zelf op enig niveau gevoetbald hebben. Dan weten ze het vaak beter dan de 
scheidsrechter. Een enkeling laat dat nadrukkelĳk blĳken. Dat is niet altĳd even 
leuk.”

Positief
Volgens Guus is zĳn vader altĳd positief. Hĳ weet steeds wel iets te noemen 
wat wél goed ging in een verloren wedstrĳd. Martin vindt het belangrĳk om het 
positieve te benadrukken. “Wat niet goed ging, weten de spelers zelf wel. Dat 
mag je dan wel noemen, maar je moet er niet in blĳven hangen.” Als de spelers 
alles hebben gegeven wat ze in zich hebben, is Martin tevreden. 

Peter de Boevere

FOTO JOEP ZOETEWEĲ 

Martin Visser heeft zelf 
nooit gevoetbald. Toch 
brengt hĳ veel tĳd door 
op het Wesselopark. 
Vanaf het moment dat 
zĳn zoon Guus (14) lid 
werd van vv Kloetinge 
is Martin bĳ het team 
van zĳn zoon betrok-
ken. Dat is inmiddels 
een jaar of acht 
geleden. Het eerste jaar 
als ‘trainer’, daarna 
hielpen andere ouders 
hem uit de brand. Nu 
is hĳ teamleider bĳ 
JO14-2. Het kost hem 
veel zaterdagen, maar 
hĳ zou het niet willen 
missen.

Martin en Guus Visser
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Guus heeft het naar zĳn zin bĳ de 
club. Hĳ heeft er veel vrienden en 
ook op zaterdagmiddag, als het 
eerste speelt, is hĳ op het veld te 
vinden. “Iedereen zegt altĳd dat 
plezier voorop staat. Dat vind ik ook 
belangrĳk, maar ik wil altĳd winnen! 
Als we niet winnen, heb ik het even 
niet zo naar mĳn zin.”

Virgil
Guus speelt centraal achterin. Zĳn 
grote voorbeeld op die positie is 
Virgil van Dĳk. “Messi vind ik als 
speler uiteraard ook goed, maar ik 
vind het een eikel.” Het gedrag op 
het laatste WK heeft de voetbalgod 

van Argentinië geen goed gedaan. 
Guus ziet het als zĳn taak de verde-
diging goed neer te zetten en het 
spel van achteruit te verdelen. Ook 
heeft hĳ een belangrĳke rol in het 
spelen op buitenspel. Als het kan, 
gaat hĳ mee naar voren. Vanwege 
zĳn acteertalent versiert hĳ wel 
eens een penalty. “Het is nooit een 
schwalbe, maar ik laat het er soms 
erger uitzien dan het is.”

Manchester United en Feyenoord
Onlangs ging hĳ met zĳn vader 
naar een wedstrĳd van Manchester 
United. Na afloop wilde hĳ een 
shirtje kopen van Malacia, maar 

die waren nog niet in de handel. 
Het was desondanks een heel leuke 
ervaring. Minstens zo leuk als de 
keren dat hĳ in De Kuip zat. Naast 
Kloetinge is Feyenoord zĳn club.

Meisjes
Er spelen geen meisjes in zĳn team. 
Daar zou hĳ helemaal geen bezwaar 
tegen hebben. Als ze maar kunnen 
voetballen. Guus laat een boekje 
zien dat door zĳn trainers van een 
paar jaar geleden is samengesteld. 
Geen meisjes op de foto’s, maar wel 
een fantastische tĳd en een dierbare 
herinnering.

GUUS
IS EEN WINNAAR

Het is fĳn spelen in JO14-2. Voor Guus Visser 
ging voetballen op zĳn zesde, probeerde hĳ 
ook andere sporten. Tennis en voetbal bleven 
over. Zĳn moeder heeft ervoor gezorgd dat hĳ 
bĳ Kloetinge ging spelen en niet bĳ een club 
uit Goes. 

Bouwbedrijf v.d. Weert

Nieuwbouw
Verbouw

Onderhoud

Bachlaan 62
4462 JL Goes

Tel. 06-30 44 57 71
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Max Joosse

De supportersclub creëerde al meerdere 
opvallende vlaggen en spandoeken

Laurens Jobse verkoop o.a. de loten als het eerste thuis speelt

IS ER VOOR HEEL DE VERENIGING!

LAURENS JOBSE

Laurens is een kind van de club. Als 
E-pupil zette hĳ zĳn eerste stappen 
op het Wesselopark. “Maar ik bleek 
meer talent te hebben voor voetbal 
kĳken”, grapt Laurens.
Al zo’n twintig jaar volgt hĳ het 
eerste elftal op de voet. “Begin 
deze eeuw hielp ik mee met de 
toenmalige supportersvereniging 
The Green White Army. Weer een 
aantal jaren later heb ik met een 
groepje supporters de boel weer 
opgepakt door busreizen naar 
uitwedstrĳden van het ‘eerste’ 
te organiseren. Van hieruit is de 
Kloetinge Fanatics opgericht. Na 
een aantal jaren op de achtergrond 
betrokken te zĳn geweest, ben ik 
sinds dit seizoen voorzitter van de 
supportersvereniging.”

Mooie tĳden op het Wesselo-
park. De jeugd speelt op een 
hoog niveau, het meisjes- en 
damesvoetbal neemt een 
vlucht en bĳ het eerste elftal 
worden de glorietĳden van 
begin deze eeuw herbeleefd. 
We spraken Laurens Jobse, 
sinds dit seizoen de voorzitter 
van de supportersvereniging 
Kloetinge Fanatics.

KLOETINGE FANATICS

Opmaat voor meer acties
Onder aanvoering van Laurens tim-
meren de Fanatics flink aan de weg. 
Laurens vertelt: “Naast de lotenver-
koop aan de kassa en het organiseren 
van rad van avontuur in de kantine, 
hebben we dit jaar de prachtige uit-
shirts van Kloetinge mogen verkopen. 
Ook zĳn wĳ druk bezig (geweest) met 
het maken van spandoeken. Verder 
pronkt ons logo op het wedstrĳdshirt 
van de talenten van de JO7. We willen 
er zĳn voor heel de vereniging. Het 
sponsoren van deze shirts zal een 
opmaat zĳn voor meer acties voor de 
rest van de club.”
In de nabĳe toekomst kunnen we nog 
veel meer van de Fanatics verwachten. 
En daarbĳ kunnen de Kloetinge 
Fanatics zeker wat hulp gebruiken.
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Rick Sturm en Charlie Poleĳ tonen het door de Fanatics gesponsorde wedstrĳdshirt van JO7

“We komen graag in contact met mensen 
die iets voor de Fanatics willen doen”, 
aldus Laurens.
“Spreek ons gerust eens aan rondom de 
wedstrĳden van het eerste elftal.”

Maak gelijk een 
afspraak voor een 

rondleiding!

Wordt jouw kind het gelukkigst van een balletje trappen, de hoogste 
torens bouwen, toff e techniekproe� es doen of crea� eve kunstwerken 
maken? De buitenschoolse opvang (BSO) van Kibeo staat in het teken 
van samen ontdekken, toff e en uitdagende ac� viteiten en plezier 
maken. Wat ze ook gaan doen, jouw kind beslist het samen met 
vriendjes!

De BSO zit vaak in of bij de school; handig voor jou en vertrouwd voor 
je kind. Ook � jdens de schoolvakan� e is er een leuk programma op de 
BSO; de Vakan� emiX. Geen vakan� edag is hetzelfde!

Samen met vriendjes 
de wereld ontdekken? 
Kies voor Kibeo

Ervaar het zelf
Zelf ervaren hoe fi jn je kind bij Kibeo kan 
ontwikkelen, leren en samenspelen met 
vrienden? 

Kom langs voor een rondleiding. We 
maken graag kennis met jou en je kind!

gemiddeld € 1,45
netto per uur

“We komen graag in contact met mensen 

JE BENT AL DONATEUR 
VOOR SLECHTS € 15 
PER SEIZOEN EN DE 
JEUGD IS AL EEN 
ECHTE FANATIC VOOR 
€ 5 PER SEIZOEN

JE BENT AL DONATEUR 
VOOR SLECHTS € 15 
PER SEIZOEN EN DE 
JEUGD IS AL EEN 
ECHTE FANATIC VOOR 
€ 5 PER SEIZOEN

wedstrĳden van het eerste elftal.”

JE BENT AL DONATEUR 
VOOR SLECHTS € 15 
PER SEIZOEN EN DE 
JEUGD IS AL EEN 
ECHTE FANATIC VOOR 
€ 5 PER SEIZOEN
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Marina Geelhoed uit Kamperland, 
ooit zelf een verdienstelĳk voet-
balster bĳ De Bevelanders en het 
KNVB-selectieteam, geeft het tre¹end 
weer. Ze is de moeder van Michel. 
“Met de ouders hebben we een 
groepsapp. Vervoer bĳ uitwedstrĳden 
is nooit een probleem. Dat autorĳden 
zĳn we sowieso wel gewend. Veel spe-
lers komen uit andere plaatsen, zoals: 
Kamperland, Kortgene, Krabbendĳke, 
Kapelle, Wolphaartsdĳk, ‘s Heeren-
hoek en Kruiningen. De wedstrĳden 

Ze vormen een hechte groep. 
De mama’s en papa’s van de 
voetballers van Kloetinge 
JO14-1. Of het nu om trainingen 
of wedstrĳden gaat; ze komen 
met grote regelmaat naar het 
Wesselopark. 
De saamhorigheid is groot.

GROTE SAAMHORIGHEID ONDER DE VADERS EN  MOEDERS VAN JO14-1 

Joost Folmer

Ouders
langs de lijn
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zĳn ver weg, maar veel ouders gaan 
altĳd mee. We zĳn loyaal naar elkaar 
toe en bovenal oplossingsgericht. En 
het is ook altĳd gezellig.” 

Stoorzender
Op een zaterdagmiddag in januari 
speelt Kloetinge JO14-1 thuis een 
beladen duel tegen Capelle (aan de 
Ĳssel). Langs de lĳn staat een vaste 
kern ouders. Wat opvalt is de posi-
tieve betrokkenheid van de vaders en 
moeders.
Martĳn Vogelaar (uit Krabbendĳke) 
is de vader van verdediger Nick. Met 
een kritische blik volgt hĳ de verrich-
tingen van het team. “Ik kĳk zeker 
niet alleen naar wat Nick presteert. 
Het gaat er tenslotte om wat het 
elftal op de mat legt. Persoonlĳk 
zie ik Nick liever voorin spelen. Daar 
missen we een stoorzender, iemand 
die druk zet. Nick wilde graag meer 
begeleiding en op een hoger niveau 
voetballen. Om die reden kwamen we 

bĳ Kloetinge terecht. Zelf voetbalde 
ik bĳ vv Krabbendĳke, voornamelĳk in 
het tweede elftal.” Om er vervolgens 
op integere toon aan toe te voegen: 
“Maar Nick is beter dan ik hoor.”

Wĳsheid
Even verderop tre¹en we Gertjan 
Poleĳ. In alle rust observeert hĳ de 
verrichtingen van de boys binnen 
de lĳnen. Gertjan, voormalig eerste 
elftalspeler van vv Kruiningen, 
onthoudt zich van elk commentaar. 
Hĳ wil wel volmondig kwĳt dat zĳn 
zoon Niek (linker centrale verdediger) 
het karakter van zĳn moeder heeft. 
Echtgenote Marjolĳn onderschrĳft de 
wĳsheid van haar man. “Dat tempe-
rament heeft Niek van mĳ, dat klopt. 
Gertjan was in het veld een harde 
werker. Niek is technischer. Gertjan 
is veel rustiger dan ik. Maar aan de 
keukentafel hebben vader en zoon 
wel eens discussies hoor.”
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GROTE SAAMHORIGHEID ONDER DE VADERS EN  MOEDERS VAN JO14-1 Vlnr: Walter Schmid, Marieke Burger, Gertjan Poleĳ, Marina Geelhoed, Amy Goulooze, 
Marcel Malee, Marjolĳn Poleĳ, Dirk-Jan Schipper, Merel Schipper-Blacquière, Martĳn 
Vogelaar en Jasper Lokerse

Fluitend
De geboren Zeeuws-Vlaamse 
(Graauw) ervaart dat haar zoon Niek 
het enorm naar zĳn zin heeft bĳ 
Kloetinge. Marjolĳn: ”Hĳ zit op de 
middelbare school in Goes en daar 
komt hĳ weer veel voetballers van 
Kloetinge tegen. Bĳ Kloetinge worden 
zaken serieus aangepakt. Dat past 
goed bĳ Niek. Hĳ gaat fluitend naar 
trainingen en wedstrĳden.”
Marjolĳn ziet een verband tussen 
vv Graauw en vv Kloetinge. “Het is 
allebei groen-wit.”

Spiegel
Dirk Jan en Merel Schipper volgen de 
ontwikkeling van zoon Julian op de 
voet. Dirk Jan: “We gaan naar trai-
ningen en wedstrĳden. Julian heeft 
een eigen mening over zĳn prestaties 
en beleving. Een lichte vorm van 
dwarsheid komt mĳ wel bekend 
voor, haha. Dat had ik ook wel als 
voetballer.”

Voor moeder Merel is het belangrĳk 
dat Julian veel plezier aan zĳn hobby 
beleeft. ”Door samen te sporten, kom 
je allerlei sociaal maatschappelĳke 
elementen tegen. Julian heeft soms 
moeite met autoriteit. Pubers moeten 
dan leren hoe er mee om te gaan. 
Dan is het goed om ze een spiegel 
voor te houden. Daar leren ze van.”

Ontknoping
Opeens veert de groen-witte Kloe-
tinge aanhang op. Een VAR-momentje 
in de ‘zestien’ bĳ de tegenstander. 
”Penalty, strafschop”, klinkt het 
smekend. “Die had hĳ kunnen geven.” 
De scheidsrechter wuift echter op 
grote afstand de situatie weg. 
De wedstrĳd nadert zĳn ontknoping. 
Emoties en spanningen bĳ trainers en 
spelers bereiken het kookpunt. Het 

is bloedstollend. En dan opeens is 
het raak. Kloetinge komt op 2-1. Een 
orkaan van geluid is het gevolg. Een 
ontlading die in de verre omgeving 
te horen is. Ouders springen elkaar 
in de armen. De voetballers bouwen 
op het veld een feestje. De vaders en 
moeders beleven de tre¹er alsof ze 
net zelf de winnende goal hebben 
gemaakt.

Verstand
Walter Schmid, papa van keeper Teun, 
filmt steevast de wedstrĳden. Ook 
deze winnende tre¹er ligt weer vast 
en kan via de groepsapp naar ieders 
telefoon. ”Beelden zeggen meer. 
Zo doen we allemaal ons best om 
betrokken te blĳven binnen het team. 
Straks een positieve evaluatie en dan 
vooral benoemen wat goed ging.”
Eén ding is die middag in januari 
bevestigd: langs de lĳn bĳ Kloetinge 
JO14-1 verliest het verstand het 
nimmer van de emotie.

‘HET IS GOED EEN KIND AF EN 
TOE EEN SPIEGEL VOOR TE 
HOUDEN. DAAR LEREN ZE VAN’
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Al uitgeblust na traplopen op je werk?
Dan is het nu echt tijd om te investeren in de fitste versie van jezelf!

Met personal training bij DuveFit is opgeven GEEN optie!

Waar werken we aan? Wat krijg je?
n Een gezonde levensstijl n Gratis intake
n Spiermassa opbouwen n DuveFit sport T-shirt
n Sport specifiek trainen n DuveFit handdoek
n Buiten je comfortzone gaan n Specialistische begeleiding
n Plezier krijgen in je sport n  Persoonlijk trainingsschema
n Overgewicht aanpakken n Voedingsschema & advies

  n Maandelijkes fysieke metingen
Wat bieden we? n Coaching gesprekken
n 1-op-1 personal training
n Duo personal training
n Small group training
n Bedrijfsfitness

Meer info
of aanmelden?

Check onze site
of mail naar:

info@duvefit.nl

KIJK OP WWW.DUVEFIT.NL

    Uw garantie 

voor comfortabel

        wonen!

BEL: 0113 561386

Uw vertrouwde specialist voor

Sanitair- en verwarmingsinstallaties

Gas, water, airco en elektra

Dakbedekkingen en loodgieterswerk

Onderhoud en service
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Koen Plank speelde in de vroege jeugdelftallen 
meermaals tegen Valentĳn van Keulen. Onze publiekslieve-
ling voetbalde destĳds in de jeugd van Kloetinge en JVOZ. 
“Toen ik vorig seizoen een wedstrĳd kwam kĳken, kreeg ik 
een presentatiegids aangereikt. Daarin las ik dat Valentĳn 
hier speelde. Ik kende zĳn naam nog van vroeger. Leuk om 
nu teamgenoten te zĳn.”
Sinds dit seizoen speelt Koen bĳ onze hoofmacht. Trainer 
Jurriaan van Poelje verleidde de verdediger om Roosendaal 
te verlaten. “Ik speelde een keer een oefenwedstrĳd tegen 
Baronie, waar Jurriaan destĳds trainer was. Hĳ vroeg na de 
wedstrĳd hoe oud ik was en waar ik woonde.”
Het zaadje was geplant. Het contact verwaterde, 
tot dat ene belletje halverwege vorig seizoen. Of 
hĳ bĳ Kloetinge wilde komen voetballen. “Ik kende 
de club nog vanuit de jeugd. Maar ik had er eigenlĳk 
nooit over nagedacht om er te gaan spelen. Ik moest 
dus even nadenken, met name over de afstand.”
Koen ging niet over één nacht ĳs. Voordat hĳ het 
gesprek aanging, bezocht hĳ eerst een wedstrĳd van 
onze hoofdmacht. “Ik wilde weten wat de sfeer was 
binnen de club. Ook was ik benieuwd welke gasten er 
in het team spelen.”
Na een gesprek met Dirk Rooze en Sofyan Azzagari was 
hĳ overtuigd. “Ik wist direct dat het goed zat. Kloetinge 
is een warme club met mooie ambities. Achterafgezien 

heb ik de perfecte keuze gemaakt. Ik ben me in de afgelo-
pen maanden bewuster geworden van mĳn kwaliteiten. Als 
ik het even niet weet, gooi ik de bal de hoek in.”
Zĳn Brabantse omgeving volgt de prestaties van Koen in 
het Zeeuwse land op de voet. Bĳ de derby tussen Kloetinge 
en Goes (1-0 winst) waren zĳn voormalig teamgenoten van 
Roosendaal aanwezig. “Ze hadden een teamuitje georga-
niseerd.” Het avondje Wesselopark viel behoorlĳk ‘in de 
smaak’ bĳ zĳn voormalige ploeggenoten. “Ze houden wel 
van een biertje inderdaad”, besluit hĳ 
lachend.

Henk Steenbakker &
Len Wolters

FOTO’S RON QUINTEN

Heden & Toekomst

Kloetinge heeft de 
ambitie om op te 
klimmen naar de 
derde divisie. Door 
meer eenheid en 
lĳn te creëren in 
de jeugdopleiding 
hoopt de commissie 
voetbaltechnische 
zaken het niveau 
van de spelers te 
doen groeien. Plezier 
staat echter voorop. 
Maak kennis met de 
voetballers van onze 
hoofdmacht (heden) 
en de wellicht 
volgende generatie 
(toekomst).
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te verlaten. “Ik speelde een keer een oefenwedstrĳd tegen 
Baronie, waar Jurriaan destĳds trainer was. Hĳ vroeg na de 

binnen de club. Ook was ik benieuwd welke gasten er 

Na een gesprek met Dirk Rooze en Sofyan Azzagari was 
hĳ overtuigd. “Ik wist direct dat het goed zat. Kloetinge 
is een warme club met mooie ambities. Achterafgezien 

van een biertje inderdaad”, besluit hĳ 
lachend.

KOEN PLANK (24)

Team
Kloetinge 1

Positie

Centrale verdediger

Woonplaats

Roosendaal

Studie

Mechatronica (deeltĳd)

Werk
Abbot in Breda
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Ivanildo van Hekelen reist meerdere keren 
per week van Yerseke naar Kloetinge om te trainen en wed-
strĳden te spelen. “Ik blĳf op school wel eens met vriendjes 
praten, maar ik ben wel op tĳd thuis om te eten. Het is nog 
best een eindje rĳden naar Kloetinge.” Dat Ivanildo is gaan 
voetballen, stond al vroeg vast. Zĳn vader Urvin speelde 
diverse seizoenen in de hoofdmacht van Yerseke. Ook was hĳ 
enkele seizoenen bĳ onze hoofdmacht actief. Mede vanwege 
veelvoudig blessureleed maakte hĳ voornamelĳk minuten bĳ 
Kloetinge 2.
Op het gebied van voetbal zĳn er enkele gelĳkenissen tussen 
vader en zoon. “Snelheid, acties maken en assists geven”, 
omschrĳft Ivanildo zĳn kwaliteiten. “Als je voorin staat, kun 
je meer doelpunten maken dan dat je achterin staat. Ik moet 
altĳd snel naar voren rennen als de keeper de bal ver schiet.”
De jonge aanvaller steekt zĳn ambities niet onder stoelen 
of banken. “Doelpunten maken is leuk en je kunt gescout 
worden.” Ivanildo weet al waar hĳ wil gaan voetballen in de 
toekomst. “Ik wil prof worden en misschien bĳ Paris Saint 
Germain gaan voetballen.”

Robbin van de Velde heeft op dit moment 
een zogeheten ‘tussenjaar’. “Ik ben al afgestudeerd. Dit 
jaar gebruik ik om te kĳken wat ik wil gaan doen in de 
toekomst. Wel ben ik aan het werk. Ik werk bĳ broodjes-
zaak ’t Smoske in Goes.”
Robbin, zoon van voormalig Kloetinge 1 speler Je¹rey van 
de Velde, is een echt ‘voetbaldier’. “Als ik voetbal, voel ik 
me gelukkig. Ik vergeet alles om me heen. Sporten doe ik 
uiteindelĳk voor mĳn plezier.”
De aanvaller is vroegtĳdig doorgeschoven naar JO19-1. 
“Spits zĳn is een harde positie. Ik heb veel grote jongens 
tegenover me. Het is wel een leuke positie! Je kunt het 
verschil maken door in de eerste minuut te scoren of 
in de laatste minuut. Het maken van goede loopacties 
brengt veel variatie in je spel. Dat is belangrĳk.”
Ooit hoopt Robbin, net zoals zĳn vader, onze hoofd-
macht te halen. “Ik ben sterk aan de bal, technisch, 
kopsterk en heb een goede pass in de benen. Daarnaast 
ben ik wel blessuregevoelig.” Laten we voor Robbin hopen 
dat zĳn fysieke gestel hem niet in de steek laat.
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IVANILDO VAN HEKELEN (8)

Team 
JO10-1
Positie
Spits
Woonplaats
Yerseke
School
Het Kompas in Yerseke

ROBBIN VAN DE VELDE (17)

Team 
JO19-1
Positie
Spits
Woonplaats

Wilhelminadorp

Werk
‘t Smoske in Goes
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Bas van der Vinne voetbalde als ‘mini’ nog bĳ 
Wemeldinge. Hĳ was destĳds zo’n vĳf jaar oud. “Ik speelde 
altĳd met de bal, zelfs voordat ik eindelĳk op voetbal mocht. 
Centraal op het middenveld is wel mĳn leukste positie. Ik 
kan dan veel assists geven en ik kan me overal met het spel 
bemoeien.” Halverwege het seizoen stapte Bas over van JO16-2 
naar JO16-1. “Eerst mĳn oude team: het is een gezellig leuk 
team. Plezier is op dit niveau belangrĳker dan op een hoger 
niveau, denk ik. Mĳn nieuwe team bestaat uit allemaal goede 
voetballers, het wordt professioneler. Je merkt het ook in 
de kleedkamer, daar heerst een andere sfeer. Je krĳgt meer 
motivatie.” Bas hoopt dat hĳ zichzelf blĳft ontwikkelen in de 
toekomst. “Met Wemeldinge hebben ‘we’ twee keer de KNVB 
beker gewonnen. We hadden een leuk en goed team. Een 
paar jongens vertrokken naar JVOZ en ik naar Kloetinge. Ik 
ben naar Kloetinge gegaan, omdat het niveau veel hoger ligt. 
Ik heb ook nog Skills & Control training gehad van Reguillo 
Vandepitte (speler Kloetinge 1) en Giovanni Siereveld (volgend 
seizoen trainer van Kloetinge O23). Van hen heb ik veel 
geleerd.”

Sarah Wazery beseft heel goed wat 
het belangrĳkste van een potje voetbal is: plezier 
hebben. “Ik hoef niet persé prof te worden. Het is een 
leuke sport en ik denk dat ik er wel mee doorga. We 
hebben een heel gezellig team, ook heel belangrĳk.”
Sarah begon op haar negende met voetballen. Nu ze 
op de middelbare school zit, is het belangrĳk om een 
goede planning te maken als het gaat om leren voor 
school en leuke dingen doen. Gelukkig voor Sarah is 
de combinatie school en voetbal goed voor haar te 
doen. “Meestal maak ik mĳn huiswerk in de les.”
Tĳdens de tweede seizoenshelft zal duidelĳk worden 
of het niveau van de tegenstanders meer aansluit bĳ 
het niveau van MO15-3. Dit vertelde ze namelĳk over 
de periode voor de winterstop: “Meestal hoef ik niet 
veel te doen, want de tegenstander heeft vaak de 
bal.”

BAS VAN DER VINNE (15)

Team
JO16-1
Positie

Middenvelder

Woonplaats

Wemeldinge

School

Pontes Oranjeweg in 

Goes

SARAH WAZERY (13)

Team 
MO15-3
Positie
Spits
Woonplaats
Goes
School
Pontes Oranjeweg in Goes
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Joëlle: “Dit was een matige tegenstan-
der. We gingen mee in hun niveau. 
Tegen sterkere ploegen spelen we zelf 
ook veel beter.” Meike: “Vrouwen 2 is 
een geheel nieuw team. In het begin 
was er binnen de lĳnen nauwelĳks 
communicatie. Nu gaat het steeds 
beter en iedereen werkt hard. We 
kunnen alleen maar groeien.”

Schoolplein
Meike en Joëlle voetballen al heel 
lang. Meike ruim tien jaar bĳ Kloe-
tinge. Joëlle voetbalt al negen jaar, 
waarvan zes jaar bĳ onze vereniging. 
Meike: “Ik heb het voetballen van 
mĳn broer Bart (speler van Kloetinge 
2, red) geleerd. Wĳ voetbalden bĳ ons 
thuis in de achtertuin. Via hem heb ik 
het virus opgedaan. Ik kan alles kwĳt 
in het voetballen. Heerlĳk om tegen 
die bal te trappen. In de beginfase 
wilde ik het hele veld over rennen. Nu 
speel ik meer vanuit mĳn positie, links 
voorin.”

Joëlle: “Op het schoolplein voetbalde 
ik tussen de jongens. Daar is de vonk 
voor het voetballen overgeslagen. 
We spraken later met de jongens af 
in de pannakooi. Van origine ben ik 
een middenvelder. Ik kan al vanaf 
mĳn jongste jeugd goed met jongens 
overweg. Die kletsen minder over 
elkaar, haha.”

Studenten
Meike (21) studeert aan de Hoge-
school Inholland Rotterdam en volgt 
de opleiding Integrale Veiligheids-
kunde. De goedlachse Meike is vastbe-
raden in haar keuze. ”Met veiligheid 
kun je alle kanten op. Veiligheid is 
overal nodig. Ik wil iets gaan doen 
met de internationale veiligheid.”
De 19-jarige Joëlle volgt de PABO-op-
leiding (basisonderwĳs) aan de 
Avans Hogeschool in Breda. ”Als 
kind speelde ik thuis al schooltje. Ik 
ben een beetje een regelaar. Ook in 
het veld, maar niet super dominant 

Natuurlĳk balen ze. 
Net verloren. Door-
weekte tenues van de 
aanhoudende regen 
en een lĳf vol adrena-
line. Toch maakt de 
teleurstelling bĳ Meike 
Knĳnenburg en Joëlle 
Breemer snel plaats 
voor de realiteit. De 
meiden van Kloetinge 
Vrouwen 2 staan 
immers positief in het 
leven.

Joë�e BREEMER
&

Meike KNĲNENBURG

Joost Folmer

TWEE SOCIALE JONGE VROUWEN
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‘Wĳ gaan naar
techno festivals, 
maar ook
naar het Foutje 
Feestje’

hoor. Naar mĳn medespeelsters toe 
coach ik altĳd positief.” En dan Meike 
aanvullend: “Dat wordt beter ontvan-
gen en het team doet er vervolgens 
wat mee. Dat is mooi.”

Sociaal
Meike en Joëlle zĳn sociale en 
inlevende jonge vrouwen. Wat opvalt 
is dat ze er beiden een positieve 
levenswĳze op nahouden. Als team-
genoten ontmoeten ze elkaar vaak bĳ 
het uitgaan in de weekenden. Meike: 
”Wĳ vinden uitgaan leuk. Ik zoek ook 
nooit ruzie. Samen dingen doen is 
belangrĳk. Op onze leeftĳd moet je 
openstaan om vrienden te maken. 
We worden meer volwassen en gaan 
straks een maatschappelĳke carrière 
in.”
Joëlle: ”Ik ben erg sociaal ingesteld. 
Mensen ontmoeten en ontspannen. 
Dat maakt me blĳ. Ik geniet enorm 
van mĳn stage. Laatst vroeg een 
vĳfjarig meisje aan me of ik ook 
aan sport deed. Toen ik zei dat ik 

voetbalde zei ze: “Ju¹rouw, dat is 
toch voor jongens?” Dat vond ik zo 
grappig.”

Feestjes
Meike en Joëlle kunnen wel flink 
losgaan op een feestje. Of het nou 
gaat om elektronische dansmuziek 
met herhalende beats, lasers en spots 
die over de mensenmassa stralen, 
of om tranentrekkende Hollandse 
smartlappen, Meike en Joëlle zĳn 
van de partĳ. ”We gaan naar techno 
festivals, maar ook naar het Foute 
Feestje hoor. Natuurlĳk in foute 
kleding. Dat hoort erbĳ. We houden 
van veel soorten muziek.”
Op het Foute Feestje zingen de 
dames ‘Atje voor de sfeer’ en ‘de 
Toreador’ uit volle borst mee. En op 
het gedreun van de opzwepende 
baslĳnen gaan de handen in de lucht.

Zenuwachtig
Nog even terug naar het voetballen. 
Meike en Joëlle nemen hun hobby 

serieus. Op vrĳdagavond maken ze 
het nooit te bont. Voor een wedstrĳd 
zĳn ze gespannen en zenuwachtig. 
Meike: ”Ik wil zolang mogelĳk blĳven 
voetballen. Het maakt mĳ niet uit als 
dat in het tweede vrouwenteam is. 
Ik zou niet weten wat ik moet doen 
zonder voetbal.”
Joëlle: ”Ik heb het prima naar mĳn zin 
bĳ dit team. Op het middenveld kan 
ik mĳn ei kwĳt. In verband met mĳn 
stage is twee keer trainen niet altĳd 
mogelĳk.”

Deze tĳd
Meike en Joëlle zĳn meiden van deze 
tĳd. Maatschappelĳk betrokken en 
ondernemend. Meike met dichtge-
knepen oogjes: “Ik zeg altĳd: niet 
geschoten is altĳd mis. Ja, dat denk ik 
ook als ik een leuke jongen zie, haha.” 
Joëlle besluit met een realistische blik 
op het leven: “It is what it is”.
En zo is het maar net!
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stadenzeeland.nl
0113 - 21 11 47

aleisure.nl
0113 - 22 84 60

• Actieve verkoopaanpak met een eigenwijze 
touch

• Sportief en gediplomeerd makelaarsteam

• Uitmuntende en uitgebreide woning- en
verkoopresentatie

• Kantoor en etalage in het centrum van Goes

• Zeer actief op o.a. Insta, Facebook en Funda

• Heldere communicatie middels online
verkoopdossier

• Voor verkoop, aankoop, taxeren en
investeren zijn we graag je partner

#DREAMTEAM

Trotse sponsor 
VV Kloetinge

Voor een vrijblijvend gesprek 
mag je altijd bellen, mailen of 
gewoon gezellig op ons mooie 
kantoor binnenstappen.

Dam 13, 4461 HV Goes
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BAKERTILLY
Rens Grimminck

JO14-3 en

broekjes teams vanaf 2e elftal

JCDEKKER.NL

Jan Kees Dekker

MO15-2 en achterzĳde

shirt Kloetinge 1 en O23-1 

4U GROUP
Michel de Vries

JO13-2

AMZ DE MUYNCKTie en Kees de MuynckJO11-1, JO11-2, JO11-3

KLEDINGSPONSOREN VV KLOETINGE
DE BRUINE HYPOTHEKEN

Jan-Kees de Bruine
Kloetinge 7 en achterzĳde alle shirts

STAD& ZEELAND MAKELAARS
Anne-Marie van Gils

JO19-1 en achterzĳde alle shirts

Kloetinge teams
zĳn voorzien van
nieuw tenue
De voetballers van Kloetinge voetballen 
sinds begin van dit kalenderjaar in 
gloednieuwe tenues. De uitkomst  van het 
kledingplan dat loopt tot eind december 
2025. Drie jaar dus.
Jan Kees de Bruine (voorzitter vv Kloetinge) 
en John Heĳnsdĳk (voorzitter BusinessClub) 
benoemden tĳdens de presentatie van de 
nieuwe outfits trots te zĳn dat men er, door 
de inzet van de commerciële commissie, in 
was geslaagd om voor elk team een sponsor 
te vinden.
Het kledingplan kent enkele hoofdsponsors.
De Bruine Hypotheken & Verzekeringen en 
Stad&Zeeland Makelaars
staan op de rug van alle shirts. (m.u.v. 
Kloetinge 1, O23 en Vrouwen 1 waarvoor een 
eigen kledingplan geldt). Op de mouw aan 
de ene zĳde Rico Moda en op de andere 
mouw staat Kika.
BakerTilly prĳkt op alle broeken. Alle 
voorkanten van de shirts zĳn voorzien van 
een sponsor. Een aantal bedrĳven sponsort 
meerdere teams. De kleding is van het merk: 
Robey en geleverd door Sportpoint De Bie. 

VIA ZUIDWESTBabette de JongJO19-3

RICO MODA
Rico Nieuwenhuĳse

Mouwsponsor alle teams
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VOETBALVERENIGING KLOETINGE

WONINGINRICHTING AANHUIS
Arjan Weststrate

JO9-1, JO9-2, JO9-3

LUNCHCAFÉ BRASSERIE DE BULT
Wesley Visser
Kloetinge 2

BEAUTYSALON DENICE

Denice Dekker

JO8-1, JO8-2, JO8-3

Clubmagazine - 2023

EETERĲ EN SPELERĲ VIERLINDENEllen en Wim Verlinde
Kloetinge 4

WESTSTRATE - DE VEELZĲDIGE SPECIALISTKrĳno Davidse - Rob JerasKloetinge 1 en O23

COLĲN BEVEILIGING
Egbert Colĳn

JO15-2

AB WERKTMiranda NonnekesJO17-1

SLIGRO
Pièrre van der Heĳden

Walking Football en 45+

GOUD RECRUITMENT
Benjamin Scholten

JO12-1

WS VERZEKERINGEN

Teun en Walter Schmid

JO15-1, JO14-1
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BEDANKT HAAR KLEDINGSPONSOREN

IW NEDERLAND

Rudi Clement

MO17-1

HUISKES BOER METAAL
Daniëlle en Piet Huiskes

Kloetinge 3, Kloetinge 5

JUMBO / JUMBO FOODMARKT
Stefan Houweling - Paul Duĳnstee

JO16-2, JO17-2, JO17-3, JO19-4, MO15-3 en Vrouwen 2

STICHTING SAWASDEEHector LoontjensMO13-1

360.DPS
Stephan Kamerling

JO12-3

KOOKWERELD GOES
Aarnoud Witvliet - Menno Huigen

JO14-2 PEET ICT
Lionel Peet

JO12-4, JO12-5

RĲSCHOOL GROENFrank Groen
JO19-2

WS VERZEKERINGEN

Teun en Walter Schmid

JO15-1, JO14-1

EDW AUTOLEASERutger de WaalJO12-2
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Now, for tomorrow
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SECURITY PLUSNithin WeezepoelVrouwen 1

TEN BRINK OPTIEK VLISSINGENValerie ten BrinkMO15-1

LAMB WESTON

Kloetinge 6, JO23-2, JO13-1
Kloetinge 6, JO23-2, JO13-1

MEDENVOYClubsponsor - en op de mouwvan Kloetinge 1 en O23

STIPT LETSELSCHADE

André Rotte

Kloetinge 1, O23

ZONZUIDWEST ZONNEPANELENFrenk de Fouw - Sanne KintJO10-1, JO10-2, JO10-3

FANATICS
Rick Sturm - Charlie Poleĳ

JO7-1, JO7-2, JO7-3

MEĲER&PARTNERS
John Meĳer en zoon Jordi

MO13-2

KLEDINGSPONSOREN VV KLOETINGE

DELTA MAKELAARDĲ
Peter Kodde

JO16-1

TAB ‘DE BLESSE’

Frank Groeneveld

Broeksponsor Kloetinge 1 en O23
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Gert-Jan: ”We staan bekend als een 
laagdrempelig architectenbureau. De 
Zeeuwse nuchterheid is één van onze 
pĳlers. Het gebruik van natuurlĳke 
stoere materialen zie je terug in onze 
architectuur. BuroSALT werkt met een 
snufje zout onder invloed van zilte 
lucht.”
Het is niet zo dat de ramen in het 
kantoorpand van buroSALT hele 

dagen openstaan, zodat de wind door 
het pand waait. Of dat er Oosterschel-
dewater op de bureaus staat. Paul: 
”Met dat snufje zout bedoelen we dat 
het allemaal net wat anders oogt. Iets 
meer smaak toevoegen!”

Unique selling point
Het tweetal koestert nog steeds de 
stap die in 2011 is gezet. Samen een 

droom verwezenlĳken. Paul: “Gert-Jan 
kwam met het idee om samen een 
bureau op te starten. Ik had zelf veel 
ervaring opgedaan in de Randstad 
en ben eigenlĳk via mĳn broer in dit 
vak gerold. Tussen ons zit veertien 
jaar leeftĳdsverschil. Ik heb Gert-Jan 
nog geassisteerd toen hĳ zĳn afstu-
deermaquette moest maken. Toen is 
kennelĳk de vlam overgeslagen. In de 
praktĳk merken we wel dat het blĳft 
hangen dat we de gebroeders Van 
den Berge zĳn van buroSALT. Ja, een 
unique selling point.”

Kunst van het weglaten
Gert-Jan (54) en Paul (40) spelen 
goed op elkaar in. De brok ervaring 
van Gert-Jan en de creativiteit van 
jongeling Paul die de boel af en toe 
opschudt. Beide eigenschappen 
vloeien mooi samen bĳ de diverse 
ontwerpen. Gert-Jan: ”We vertalen de 
wensen van de klant en begeleiden 
hen als ze bĳvoorbeeld een droom-
woning willen bouwen. BuroSALT 
vergelĳkt de wensen en varianten. 

PAUL VAN DEN BERGE:

‘HET MAG WEL WAT STOERDER’

Ze hadden allebei een 8 voor 
tekenen op hun rapport. Gert-Jan 
en Paul van den Berge. Twee broers 
die op de basisschool schetsen en 
afbeeldingen probleemloos uit hun 
potlood toverden. Uit hetzelfde hout 
gesneden. Hout dat nu nog regel-
matig terugkomt in de ontwerpen 
van beide bouwkundige architecten. 
Samen begonnen de twee Goesenaren 
in 2011 buroSALT. (Stedenbouwkun-
dige Architectonische en Landelĳke 
Totaaloplossingen)

Joost Folmer

BuroSALT
ARCHITECTUUR MET ZEEUWS DNA
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Mensen hebben vaak veel wensen. 
Dan komt de kunst van het weglaten 
om de hoek kĳken.”

Grote projecten
Bĳ buroSALT liggen niet alleen 
tekeningen van woningen op de 
bureaus. Paul begeleidt met name 
grotere projecten. “Tĳdens mĳn 
periode als bouwkundig architect 
in de Randstad heb ik daarmee veel 
ervaring opgedaan. Een 120 meter 
hoog torengebouw was daar geen 
uitzondering. Er mag overigens best 
een stukje Rotterdam in Goes komen 
hoor. Het mag wel wat stoerder.” 
Paul vervolgt zĳn verhaal: “Momen-
teel zĳn we onder andere aan het 
tekenen voor een grote hotelketen in 
Brussel. BuroSALT is ook de ontwerper 
van de 75 appartementen aan de Piet 
Heinstraat in Goes. Voor het Zeeuws 
Veilinghuis in Middelburg is een kunst-
mestsilo verbouwd tot een moderne 
expositieruimte. Hierdoor krĳgt dit 
gebouw een tweede leven.”

Mode
Net als bĳ vele beroepen is de 
architectuur onderhevig aan mode. 
Gert-Jan: ”De houdbaarheidsdatum 
van de architectuur wordt korter. De 
vernieuwingen volgen elkaar in snel 
tempo op. We staan ook vaak voor 
mooie uitdagingen. Aparte projecten, 
zoals de verbouwing van een oud 
koetshuis naar een B&B. De trend is 
ook dat er meer met natuurlĳke en 
duurzame materialen wordt gewerkt. 
BuroSALT werkt veel samen met 
Zeeuwse aannemers. We kĳken dan 
heel selectief welke aannemer het 
beste bĳ een project past.” 

Virtual reality
Via de computer worden opdracht-
gevers meegenomen in de wereld 
van 3D. Paul: ”We kunnen alles 
3D visualiseren voor de klant. De 
computer creëert een kunstmatige 
driedimensionale situatie, zodat men 
de virtuele omgeving als de werkelĳk-
heid ervaart.”

En waar is dat potlood gebleven? 
Gert-Jan: “Dat gebruiken we nog bĳ 
de eerste ontwerpschetsjes. We zien 
dan een gebouw als het ware voor 
ons in beeld.” Dat visualiseren konden 
Gert-Jan en Paul immers al op jonge 
leeftĳd. Al was het dan alleen met 
een potlood. Je krĳgt tenslotte niet 
zomaar een 8 voor tekenen op je 
rapport. 

Gert-Jan: ”Buro Salt bestaat dit jaar 
alweer 10 jaar en is met inmiddels 
vier architecten, vier BIM-modelleurs 
en de flexibele schil erom heen één 
van de toonaangevende bureaus in 
Zeeland. Passend bĳ een ambitieuse 
voetbalclub als Kloetinge.”

BuroSALT is lid van onze Business-
Club. Gert-Jan: ”Kloetinge is een 
nuchtere en hechte vereniging. Het 
voelt als familie.”

S

Directieleden Gert-Jan en Paul van den Berge
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Peter de Boevere
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Als vv Kloetinge in je bloed zit, krĳg je het er nooit 
meer uit. John van de Vrede woonde met Maaike 
in Lewedorp toen Jamie geboren werd. “Als hĳ 
ooit gaat voetballen, dan bĳ Kloetinge”, waren de 
woorden van John over zĳn zoon. Zelf speelde hĳ 
‘slechts’ van zĳn zesde tot zĳn zestiende bĳ de club. 
Pakweg 25 jaar later is hĳ er trainer van de JO8, waar 
– u raadt het al – zĳn zoon Jamie speelt. 

John VAN DE

Vrede
GENIET ALS JEUGDTRAINER

De spelertjes van JO8-1 (vlnr): Jamie van de Vrede, Stan van Pelt, Thomas de Kok, Tĳn Verwei, Liam Wens, 
Milan van Beveren, Thygo Nuĳens, Dean de Visser en Jorin Verhage
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De lichting bestaat uit een grote 
groep van 26 jongens, die in drie 
teams zĳn opgedeeld. Drie keer 
per week staat John op het veld. 
Het zaalvoetbal dat hĳ zelf speelt 
niet meegerekend. Twee keer om 
te trainen en op zaterdag voor de 
wedstrĳden. 
De begeleiding van de kinderen 
wordt inmiddels verricht met zĳn 
zessen. Ook krĳgen ze één keer per 
week assistentie van een student 
van het CIOS. De taken zĳn verdeeld 
in die van trainer, teammanager 
en bĳ thuiswedstrĳden de rol van 
spelbegeleider. De rollen wisselen, 
zodat elke speler te maken krĳgt met 
verschillende trainers. 
“Dat is goed voor hun ontwikkeling. 
Elke speler is anders en elke trainer 
is anders. Zoveel kinderen, zoveel 
karakters. Dat geldt voor de manier 
van omgaan met een speler, maar 
ook voor de soort oefenstof. De één is 

wat vaardiger dan de ander en ook de 
aanpak van elke speler is verschillend. 
De één heeft iets meer sturing nodig 
dan de ander, sommige kinderen 
moeten wat meer gestimuleerd 
worden.” 

Jeugdtraining Sparta
Er zitten geen meisjes in deze 
groep, maar die zĳn welkom. Er is 
in het begin van het seizoen een 
zogenaamde ‘kleedkamersessie’ 
geweest met de ouders. Daar is het 
één en ander uitgelegd. Met name de 
insteek van positief coachen; vooral 
benadrukken wat goed gaat. 
De oefenstof komt vaak van internet. 
“Een keer bĳ een jeugdtraining van 
een topclub gaan kĳken, helpt ook 
om je eigen trainingen vorm en 
inhoud te geven”, geeft John aan. 
Hĳ heeft dat zelf gedaan bĳ Sparta 
Rotterdam. Als een training te 
moeilĳk blĳkt, passen John en zĳn 

collega’s de oefenstof aan. Plezier 
is de belangrĳkste doelstelling. Elke 
speler moet het leuk vinden om te 
komen trainen en spelen. Daarnaast 
moet een speler zich willen inzetten. 
Niet de kantjes eraf lopen. 

Teamgeest
Tenslotte wordt geprobeerd om team-
geest te kweken. Op samenspel wordt 
dan ook veelvuldig getraind. Niet met 
zĳn allen op een bal afstormen of 
pingelen tot je de bal kwĳtraakt. 
De trainingen beginnen hun vruchten 
op dat gebied al af te werpen. Dat 
werkt ook motiverend voor de 
trainers. Zien dat jouw inspanningen 
resultaat boeken. Het is genieten 
bĳ de jeugd. Op de vraag of John 
ooit senioren zou willen trainen, 
antwoordt hĳ met twĳfel. “Voorlopig 
niet in elk geval.”

GENIET ALS JEUGDTRAINER

John (midden) geeft uitleg aan zĳn jongens. Links: assistent Robert Verhage

‘ELKE SPELER MOET HET LEUK VINDEN
OM TE KOMEN TRAINEN EN SPELEN’
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Sharon en Susanne vullen elkaar prima aan
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Letselschadezaken hebben veel impact. Vooral als een slachto¹er een langdurig 
medisch traject moet volgen, niet meer kan werken of blĳvende beperkingen 
houdt. Sharon Moens en Susanne Holmes, beiden belangenbehartiger bĳ Stipt 
Letselschade, weten wat het is om de positie van het slachto¹er dan centraal te 
stellen.

Sharon: ”Ik ben inmiddels vĳfentwintig jaar werkzaam in de letselschade en heb 
in de afgelopen jaren voor verzekeraars en als belangenbehartiger gewerkt. 
Daarmee heb ik veel ervaring opgedaan. Bĳ Stipt Letselschade geven wĳ het 
slachto¹er deskundige begeleiding en streven wĳ ernaar om de lĳntjes kort te 
houden. We gaan altĳd voor een optimaal resultaat.”

Redelĳk en billĳk 
Het verhalen van schade op een aansprakelĳke partĳ verloopt vanwege de 
diverse belangen niet altĳd gesmeerd. Sharon: ”Zaak is om bĳ een eindregeling 
naar redelĳkheid en billĳkheid een schadestaat op te maken. Vaak is dan door 
de verzekeraar al een voorschot verstrekt, vanwege gemaakte kosten of is een 
voorschot op smartengeld uitgekeerd. Bĳ het opstellen van zo’n schadestaat 
dien je wel bewĳs aan te dragen van de schade die geleden is. Over schadepos-
ten als smartengeld kan soms best wat discussie ontstaan, maar in de meeste 
gevallen komen we met de verzekeraar tot overeenstemming. Wĳ zĳn pas 
tevreden als het slachto¹er met een goed gevoel terugkĳkt op het proces en 
blĳ is met het behaalde resultaat.”

Sterke combinatie met VICI-advocaten
In de praktĳk komt het regelmatig voor dat partĳen niet op één lĳn zitten 
aangaande de omvang van de waardering van bepaalde schadecomponenten 
en/of de erkenning van de aansprakelĳkheid. Susanne: ”Dat betekent dat we 
soms een gerechtelĳke procedure moeten opstarten. Door de nauwe samen-

‘HULP AAN LETSELSCHADE SLACHTOFFERS
IS MAATWERK’

Sharon MOENS
ENSusanne HOLMES

ZĲN
DOOR DE WOL
GEVERFD

Joost Folmer

werking met VICI-advocaten kunnen 
wĳ bĳ een verschil van inzicht snel 
schakelen. Op deze manier kunnen 
we snel duidelĳkheid verscha¹en aan 
cliënten en voortvarend te werk gaan 
bĳ een (deel) geschil. Wĳ ervaren de 
samenwerking met VICI-advocaten als 
een sterke combinatie.”

Gratis
Susanne is door de wol geverfd als het 
om belangenbehartiging gaat. “Vanaf 
1999 werk ik als belangenbehartiger. 
Het bĳstaan van cliënten is maatwerk. 
Persoonlĳke en oprechte ondersteu-
ning is de belangrĳkste voorwaarde. 
Oplossingsgericht denken met een 
praktische aanpak. Onze dienstver-
lening is geheel kosteloos voor de 
klant.”
Susanne en Sharon kennen elkaar al 
vele jaren en delen onderling hun 
kennis. Dat maakt het team van 
Stipt Letselschade sterk. Sharon: ”We 
voelen en vullen elkaar prima aan. 
Het is fĳn en goed om gebruik te 
kunnen maken van elkaars ervaring. 
Dit maakt dat wĳ ons werk met veel 
plezier en overgave doen.”
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TINEKE VAN LUĲK-REMĲN
Ze slaat geen thuiswedstrĳd van haar 
kleinkinderen Tess en Daan over. 
Oma Tineke van Luĳk-Remĳn. Tess is 
keepster bĳ MO15-1 en de linksbenige 
Daan voetbalt in JO13-1.
Tineke:”Ik voel me langs de lĳn altĳd 
erg betrokken. Af en toe kan ik mĳn 
mondje wel roeren maar doe het 
altĳd wel in nette bewoordingen. Als 
er een overtreding op een voetballer 
gemaakt wordt dan voelt het soms 
alsof ik die schop krĳg.”
Tineke laat haar humeur als trouwe 
supporter van Tess en Daan niet 

Op zaterdagmorgen 
– als onze jeugdteams 
in actie komen – is de 
bedrĳvigheid op het 
Wesselopark enorm. Het 
krioelt er van de mensen 
rondom de velden en in 
het clubhuis. Naast de 
vele voetballers en ouders 
ontbreken de opa’s en 
oma’s vanzelfsprekend 
niet. Het is de hoogste 
tĳd om met een aantal 
oma’s kennis te maken.

‘Diego lĳkt op zĳn vader’, zegt Ans.
‘Hĳ wil altĳd winnen’

Diego Boogert (JO10-1) en Ans Pippenbacher

Peter de Boevere
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Deze oma's zijn
onze grootste fan

ANS PIPPENBACHER
Ans is in januari voor het eerst 
aanwezig om haar kleinzoon Diego 
Boogert aan te moedigen. Diego 
speelde eerst bĳ Krabbendĳke, maar 
kwam daar volgens eigen zeggen 
niet verder. Bĳ Kloetinge verwacht hĳ 
meer te bereiken.
Ans heeft vier kleinkinderen in haar 
samengestelde gezin. Alleen Diego 
voetbalt. En fanatiek ook! Hĳ heeft 
twee oefenpotjes meegespeeld en 
nu, in zĳn eerste o¯ciële wedstrĳd, 
maakt hĳ als verdediger het eerste 
doelpunt. 
Ans is trots. “Diego lĳkt op zĳn vader”, 
zegt Ans. “Hĳ wil altĳd winnen. Hĳ 
kan absoluut niet tegen zĳn verlies.” 
Zelf heeft ze nooit gevoetbald. Voor 

de coronatĳd ging ze vaak naar 
wedstrĳden kĳken van haar neefje 
van elf. Hĳ voetbalt bĳ Yerseke. Daar 
is nu een beetje de klad in gekomen. 
Sport heeft altĳd haar belangstelling 
gehad. Lang geleden liep ze hard en 
won ze zelfs wel eens een wedstrĳd. 
Nu houdt ze het bĳ tennissen. Ze 
heeft haar handen vol aan haar werk 
als pedicure, schoonheidsspecialiste 
en masseuse. Daarnaast vraagt haar 
moeder veel aandacht. Vroeger, toen 
ze nog zelfstandig woonde, maar 
ook nu ze in Moerzicht verblĳft. 
Dan is zo’n wedstrĳdje van Diego 
een welkome afwisseling. Ans moet 
ervoor uit Yerseke komen, maar we 
gaan haar zeker vaker zien!

afhangen van een winst- of verliespartĳ. 
“Relativeren is mĳn credo. Ik vind het 
enorm belangrĳk dat Tess en Daan 
plezier hebben in hun hobby. Gelukkig 
hebben ze dat allebei. Vaak heb ik het 
idee dat jeugdspelers gezien worden als 
kleine volwassenen. Zeker als je soms 
de aanwĳzingen hoort. Laten we vooral 
niet vergeten dat het nog maar kinderen 

Tess van Luĳk (MO15-1) en Tineke van Luĳk-Remĳn

Tineke: ‘Relativeren is mĳn credo’
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ANJA SCHEĲBELER,
oma van Tobi die in JO8-2 speelt, is er 
tĳdens mĳn interview voorlopig voor 
het laatst. Ze gaat met haar man 
verhuizen naar Italië. Bĳ verschĳning 
van dit blad wonen ze al een paar 
maanden in Zuid-Europa.
Anja staat niet elke week langs de 
lĳn, maar dit weekend logeert Tobi bĳ 
haar in Oost-Souburg. Ze heeft hem 
nog voorgesteld om deze week niet 
te gaan voetballen, maar eigenlĳk 
wist ze het antwoord al: geen sprake 
van! Bĳ de vader van Tobi stond ze 
vroeger elke week langs de zĳlĳn. Dat 
doet ze nu niet meer, ook al speelt hĳ 
nog altĳd bĳ RCS.
Vandaag heeft ze de wekker gezet en 
trotseert ze de kou om haar klein-
zoon aan het werk te zien. 
Zelf is ze niet zo sportief. Ze 
omschrĳft zichzelf liever als een 
‘beroepstoeschouwer’. Zodra ze 
gesetteld is in Italië gaat ze zich weer 
tĳd gunnen aan haar creatieve hobby: 
schilderen. De laatste jaren had ze 
daar als uitvaartverzorger weinig of 

Anja omschrĳft zichzelf liever
als een ‘beroepstoeschouwer’

Een betere manier om de zaterdag
te beginnen is er voor Ineke niet

Tobi Scheĳbeler (JO8-2) en Anja Scheĳbeler

Jesse (JO9-3) en Ineke van Wel

INEKE VAN WEL
Alleen als het stortregent komt ze 
niet. Dat is gelukkig niet zo vaak, 
want ze geniet elke keer van haar 
voetballende kleinzoon Jesse, die in 
JO9-3 speelt. Het begon al toen Jesse 
als vierjarige startte met Voetjebal. 
Een betere manier om de zaterdag te 
beginnen en hem bezig te zien, is er 
voor Ineke niet.
Ze herkent in het doen en laten van 
haar kleinzoon meerdere trekjes 
van zĳn vader, die trainer is van het 
team. Haar oudste kleinzoon (24 jaar) 
voetbalt bĳ SSV’65. Daar gaat ze niet 
meer naartoe. Het eerste elftal van 
Kloetinge ziet ze ook nooit spelen, 

maar de wedstrĳdjes van Jesse wil ze niet 
missen.
Vandaag staat hĳ op doel en ik zie hem 
een spectaculaire redding verrichten. 
Ineke geniet. “Het is geen ruwe speler”, 
zegt ze. Dat zou ze ook niet leuk vinden. 
Aan luidruchtig publiek dat vervelende 
dingen roept, kan ze zich ergeren. Zelf 
roept ze nooit iets. “De jongens moeten 
plezier hebben, dat is belangrĳk. Natuur-
lĳk begrĳp ik wel dat ze graag willen 
winnen en dat verliezen met grote cĳfers 
niet leuk is. Maar plezier in de sport blĳft 
voor mĳ het belangrĳkste.” Zelf sport ze 
in de gymzaal, ook voor haar plezier. Het 
houdt haar zichtbaar jong.

geen tĳd voor. “In die professie sta je 
dag en nacht aan. Je kunt elk moment 
van de dag gebeld worden en dan ga je 
uiteraard aan het werk.” Anja heeft nog 
meer kleinkinderen. Omdat ze veel op 
Tobi heeft opgepast, heeft ze met hem 
een speciale band. Hĳ zal zĳn oma zeker 
gaan missen en zĳ hem. Anja belooft om 
de zes tot acht weken terug naar Zeeland 
te komen en dan zal ze zeker weer langs 
de lĳn staan.

zĳn. Niet teveel druk opleggen, lĳkt 
me.”
Tineke heeft nog wel een pluim 
voor de vereniging Kloetinge. 
Tineke: ”Wat de club tĳdens de 
coronapandemie voor de voetbal-
lende jeugd heeft georganiseerd 
verdient een groot compliment.”
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KAEFER Nederland B.V. & KAEFER België N.V. = KREFER 

> Isolatiewerken

> Steigerbouw

> Tracing

Wĳ duimen op het allerhoogste niveau voor een veilig
en succesvol voetbalseizoen voor vv Kloetinge!!
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Voetbalvereniging Kloetinge vindt 
het belangrĳk dat binnen haar 
leden- en vrĳwilligersbestand kennis 
aanwezig is om adequaat te handelen 
in dergelĳke situaties. Daarom werd, 
voor het eerst na de coronapande-
mie, weer een bĳscholing gehouden. 

Blĳf rustig
Onder leiding van de instructeurs 
Martin Weststrate en Rob van Diemen 
(beiden IC-verpleegkundige) leerden 
de twintig cursisten in twee sessies 

VRĲWILLIGERS EN LEDEN
VOLGEN REANIMATIECURSUS

Jaarlĳks krĳgen 
17.000 mensen buiten 
een ziekenhuis een 
hartstilstand. In 
vĳf procent van die 
gevallen gebeurt dit 
bĳ sport- en ontspan-
ningsgelegenheden. 
Om de overlevingskans 
na een hartstilstand 
te vergroten, is het 
belangrĳk dat iemand 
snel gereanimeerd en 
gedefibrilleerd wordt.

hoe je eerste hulp moet verlenen aan 
een slachto¹er met bewusteloosheid 
en circulatie- en ademhalingsstil-
stand. De geleerde vaardigheden 
werden geoefend op reanimatiepop-
pen. Ook het gebruik van een AED 
(Automatische Externe Defibrillator) 
kreeg uitvoerig de aandacht. 
Rob: ”Blĳf vooral rustig als je iemand 
aantreft die het bewustzĳn heeft ver-
loren. Ben je met meerdere mensen, 
help elkaar dan. Zodra je iemand van 
112 aan de lĳn hebt, krĳg je goede 
instructie en word je vandaar uit 
verder gecoacht.”

Leergierig
De leergierigheid van de cursisten viel 
in goede aarde bĳ de instructeurs. Het 
duo verzorgt al tien jaar bĳscholin-
gen. Martin: ”Prima, zoals de theorie 
in de praktĳk werd gebracht. In het 
begin zie je altĳd nog wel wat hape-
ringen over de te volgen stappen. Dat 
is niet erg. Eenmaal aan het werk, 
werden er prima resultaten geleverd. 
Mĳn complimenten ook voor voetbal-
vereniging Kloetinge. Jullie hebben 
een mooie club mensen. Heel goed 
dat hulpverlening een onderdeel is 

van de club. In het verleden heeft de 
club helaas diverse keren aan den lĳve 
ondervonden wat het is als iemand 
getro¹en wordt door een hartstil-
stand op het voetbalveld.”

Extra bagage
Aytac Cakir (fysiotherapeut van 
onze eerste selectie) was één van 
de cursisten. Hĳ heeft de bĳscholing 
als zeer leerzaam ervaren. “Ik had al 
eerder een cursus gevolgd, maar dat 
is alweer enkele jaren geleden. In de 
praktĳk ben ik nog nooit geconfron-
teerd met iemand die het bewustzĳn 
verloor en gereanimeerd moest 
worden. Door de cursus heb ik weer 
extra bagage opgebouwd en moet 
de opgedane kennis in mĳn systeem 
blĳven.”
Na afloop van de bĳscholing ontvin-
gen de deelnemers een certificaat. 
De namen van de deelnemers worden 
door de club op een lĳst geplaatst, 
om zodoende in noodsituaties snel te 
kunnen handelen.

Joost Folmer

Cursisten Caroline Qudiban en Aytac Cakir 
oefenen op de reanimatiepop

Instructeurs Martin Weststrate (links) en 
Rob van Diemen demonstreren de nodige 
handelingen
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De AED van onze
vereniging hangt in
het hoofdgebouw!

‘BLĲF VOORAL RUSTIG EN HELP ELKANDER’
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Fay was vier jaar toen ze de voorliefde voor voetbal 
in de praktĳk kon brengen. De inwoonster van 
Wemeldinge deed dat destĳds bĳ de plaatselĳke 
voetbalclub. ”Tot en met mĳn dertiende heb ik 
met jongens gevoetbald. Dan bouw je wel meer 
weerstand op als meisje tussen de jongens. Met 
meiden voetballen is leuker. Je praat onderling over 
andere dingen dan met jongens. En douchen doe 
je gezamenlĳk. Dat zĳn natuurlĳk wel behoorlĳke 
verschillen. Buiten het voetballen gaan we ook veel 
met elkaar om. De keuze voor Kloetinge was niet 
zo moeilĳk.”
En dan met haar half dichtgeknepen pretoogjes op 
indringende toon: “Als je in Wemeldinge woont, ga 
je niet bĳ Kapelle voetballen! Dat is hetzelfde als 
de rivaliteit tussen Kloetinge en Goes.”

Tactisch sterker
Fay merkt dat de aanpak bĳ voetbalvereniging 
Kloetinge bĳ haar past. Structuur en uitdaging 
maken haar tot een betere voetballer. ”Ik kan me 
hier veel beter ontwikkelen. Trainingen zĳn van een 
hoger niveau en tactisch word ik sterker.” 
Haar inzicht en organisatietalent helpen Fay. Ze 
dicht gaatjes die vallen en behoudt bĳ balverove-
ring de rust en het overzicht om weer aan een 
nieuwe aanval te bouwen. Fay looft haar trainer 
Jean Paul Harthoorn. “Jean Paul maakt ons beter. 
Je kunt merken dat hĳ zelf altĳd heeft gevoetbald. 
We gaan met sprongen vooruit.”

Lof 
Andersom steekt ook Jean Paul de loftrompet op 
over zĳn pupil. ”Fay heeft een tomeloze inzet en 
is verdedigend sterk. Ze ligt goed in de groep en is 
door haar inzicht een rustpunt in de verdediging.” 
De veertienjarige Wemeldingse leeft voor haar 
sport. Ze is enorm georganiseerd in de dingen die 

Ze zegt ronduit wat 
ze bedoelt. Draait niet 
om de hete brĳ heen. 
Fay Groenendĳk. Vrĳe 
verdediger in MO15-1. 
Uitgesproken in alles. 
“Ik kom altĳd voor 
mezelf op. Laat me 
niet snel van de wĳs 
brengen, zowel binnen 
als buiten de lĳnen. 
In het veld probeer 
ik van achteruit de 
boel te coachen. Maar 
de boodschap komt 
niet altĳd aan. In de 
verdediging ben ik op 
mĳn plaats. Dat is mĳn 
plekje.”

FAY
GROENEN DIJK

UITGESPROKEN
RUSTPUNT IN

DE VERDEDIGING

Joost Folmer

‘Als team gaan
we met sprongen
vooruit’



53Clubmagazine - 2023

FAY
GROENEN DIJK

ze doet en een voorbereiding op een 
wedstrĳd of training neemt ze serieus. 
”Mensen zeggen wel eens dat ik alles 
goed voorbereid. Je moet er toch niet 
aan denken dat je bĳvoorbeeld je 
voetbalschoenen vergeet als je naar 
een wedstrĳd gaat. Ik controleer mĳn 
tas altĳd.”

Aanstellers
Fay speelt tegenwoordig met meiden. 
Ze heeft weinig moeite om onder 
woorden te brengen wat het verschil 
is tussen jongens en meiden die 
voetballen. ”Vrouwen en meiden 
stellen zich niet zo aan en ‘mauwen’ 
minder. Kunnen fysiek naar elkaar toe 
meer verdragen.
Natuurlĳk moet bĳ ons ook iedereen 

z’n stinkende best doen. Plezier is 
belangrĳk, maar presteren hoort daar 
ook bĳ.
Nee, meidenvoetbal is geen bezig-
heidstherapie. Zelf hoop ik ooit in 
Vrouwen 1 van Kloetinge te spelen. 
Samen met mĳn vriendin Frederique, 
dat zou mooi zĳn.” 

Langs de lĳn bĳ het eerste
Fay bezoekt zo vaak als ze kan thuis-
wedstrĳden van ons eerste elftal. Ze is 
dan een aandachtig toeschouwer, die 
met name de verdediging observeert. 
”Ik kĳk vooral naar de achterhoede. 
Hoe ze staan. Of ze doordekken. Is er 
sprake van onderlinge coaching? Daar 
kan ik veel van leren en dat neem je 
automatisch mee naar je eigen team.”

Gelĳkspel
Vanzelfsprekend volgt Fay de verrich-
tingen van het Nederlands Vrouwen-
voetbalteam. Bĳ wedstrĳden van 
de Oranje Leeuwinnen let ze vooral 
op Lieke Martens, Sherida Spitse en 
natuurlĳk verdediger Stefanie van der 
Gragt. Dat zĳn haar favorieten.
Als we Fay confronteren met de grote 
verschillen tussen het Nederlands 
elftal bĳ de mannen en dat van de 
vrouwen recht ze haar rug.”Als die 
twee elftallen tegen elkaar spelen 
wordt het een gelĳkspel. Ja, dat meen 
ik echt.”

Typisch Fay. Uitgesproken!

FOTO RONQUINTENAan de oever van de Oosterschelde in haar woonplaats Wemeldinge
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De favoriete 0.0
van Nederland!
Now you can.

Met trots voor u gebrouwen. Geen 18, geen alcohol
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www.roegiersglas.nl 0113-577221 www.dekoeijerschilders.nl 0113-577220

www.vanmosselautolease.nl

” Daar kun je niet omheen
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Joost Folmer

FOTO JOEP ZOETEWEĲ

Sportkliniek
Roy raakte op 5 november 2022 in de 
thuiswedstrĳd van ons eerste elftal tegen 
Nieuwenhoorn, na een duel op de helft van de 
tegenstander, zwaar geblesseerd. Uit onderzoek 
door orthopedisch chirurg Jaap Luttjeboer 
van het ADRZ bleek er schade te zĳn aan de 
binnenband, meniscus en kruisband van de 
linkerknie. Stĳn:”Het was fĳn dat we snel konden 
schakelen. Chirurg Luttjeboer zet zich ook in voor 
de sport in Zeeland via de Sportkliniek. Daarvan 
maken ook mĳn collega Cees van Iwaarden en 
ik onderdeel uit. Gelukkig kon Roy snel worden 
geopereerd en bleek de schade aan de kruisband 
mee te vallen. De meniscus en binnenband 
werden gehecht.”

Geen nagelbĳten
Natuurlĳk is Roy Mulder elke zaterdag van de 
partĳ om zĳn teamgenoten aan te moedigen. Dat 
gaat niet gepaard met nagelbĳten of zwaaiende 
armbewegingen. Roy:”Ik merk wel dat de 
spanning voor een wedstrĳd heel anders is als je 
niet speelt. Normaal ben je een hele week met 
de komende wedstrĳd bezig. Dat is nu niet te 
vergelĳken. Ik blĳf uiteraard wel enorm betrokken. 
Ja, als we winnen voelt het voor mĳ net als voor 
mĳn ploeggenoten die hebben gespeeld.”

Compliment
Het heeft wel even tĳd gekost voordat Roy 
zĳn letsel een plaatsje kon geven. Roy:”Ik was 
aanvoerder van een goed lopend team. Dat 
moet je toch verwerken. De eerste fase van 
mĳn revalidatie was frustrerend. Ik richt me nu 
volledig op volgend seizoen. Gelukkig ben ik goed 
opgevangen door mĳn omgeving en verdienen 
mĳn vriendin Naomi en familie een compliment. 
Verder leven veel mensen binnen de club met me 
mee.”

Voorbeeld
Ups en downs horen bĳ een revalidatieproces. Zo 
ook bĳ Roy. Stĳn:”Iedere sporter kent soms zĳn 
twĳfels. Roy is bĳna dagelĳks in de sportschool 
te vinden om aan zĳn conditie te werken en fit te 
worden. Roy geeft nooit op en klaagt niet over 
een nieuwe of zware oefening.”
Onze aanvoerder geeft het goede voorbeeld.

Sportfysiotherapeut Stĳn Sprinkhuizen: 
“Roy werkt hard aan zĳn herstel en 
klaagt nooit”

ROY MULDER 
Met een optimistische 
blik kĳkt hĳ vooruit. 
Aanvoerder van ons 
eerste elftal, Roy Mulder. 
Onder begeleiding van 
sportfysiotherapeut Stĳn 
Sprinkhuizen van ‘De 
Clavers’ werkt hĳ zich een 
slag in de rondte om weer 
volledig fit te worden.

IS IN GOEDE HANDEN BĲ 
FYSIOTHERAPIE ‘DE CLAVERS’



56 Clubmagazine - 2023

ARTHUR 
KRIJGER

en Kloetinge 5

Bas Schuitert

Hĳ is ooit één jaartje gestopt, 
maar hĳ miste zĳn maatjes teveel. 
Daarom voetbalt Arthur Krĳger, 
kind van de club, inmiddels weer. 
In ‘t 5e elftal, een vriendenteam 
pur sang, vol met kerels met een 
groen-wit hart!

Besmettelĳk virus
Met een vader die ook al sinds zĳn 
eigen pupillentĳd rondloopt op het 
Wesselopark, was het vanzelfsprekend 
dat Arthur ooit het groen-wit om zĳn 
schoudertjes zou trekken. Nu op zĳn 
23ste zĳn die schoudertjes uitgegroeid 

tot formaatje kledingkast. Ik schat in 
dat hĳ inmiddels een XXL-tje nodig 
heeft.
Die eerder genoemde vader is Remco 
Krĳger. Ook hĳ heeft alle jeugdcate-
gorieën bĳ Kloetinge doorlopen en 
heeft daarna, behoudens een paar 
seizoenen bĳ Colĳnsplaatse Boys en 
Kapelle, nog jaren in de lagere elftal-
len op links gespeeld. Dat hĳ het virus 
heeft doorgegeven, blĳkt ook wel uit 
het feit dat Arthur’s tweelingzus Lexi 
jaren in het sponsorhome achter de 
bar heeft gestaan. Het is besmettelĳk!

GROEN-WIT DNA
Datzelfde DNA hebben ook 
veel van zĳn teamgenoten. 
Kĳk maar eens naar dit rĳtje: 
De Zeeuw, Schipper, Korstanje, 
Boonstra, Van Dienst en zo kan 
ik nog wel even doorgaan.
U bedenkt er zelf de vaders 
maar bĳ! 
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Arthur speelt het spelletje met volle overgave

Arthur’s beste vriend is Valentĳn van Keulen

Veldverlichting

In het dagelĳks leven is 
Arthur regelmatig op een 
voetbalveld te vinden. Hĳ 
heeft net zĳn laatste stage 
van zĳn HBO opleiding 
Projectmanagement 
afgerond bĳ L.I. Sports. Zĳ 
installeren verlichting rond 
sportvelden en hebben dat 
onder andere ook rond ons 
hoofdveld gedaan. “Het is 
een mooi bedrĳf en leuk 
werk, dus is het fĳn dat ik hier 
kon blĳven.”
Op en top voetbal dus, dat 
leven van Arthur. Wiens 
jeugddroom was dat nou 
niet?

Vrienden
Arthur speelt al sinds zĳn jonge 
jeugdjaren met veel dezelfde jongens. 
Op mĳn vraag of dat dan ook zĳn 
vrienden zĳn, zegt hĳ: “Natuurlĳk 
zĳn dat mĳn vrienden! Ik ken die 
mannen al sinds mĳn zesde jaar. 
Samen lekker kattenkwaad uithalen 
tĳdens die zomerkampen die we 
vroeger hadden, in Renesse en bĳ het 
Omnium. Geweldig was dat! Niet al 
mĳn medespelers zie ik ook buiten de 
voetbal om, maar we gaan natuurlĳk 
wel eens samen op stap, bĳvoorbeeld 
op vrĳdagavond, na de training. Dan 
mag je na al die jaren wel zeggen dat 
zĳ vrienden van mĳ zĳn, toch?” 

Achternamen
Als je de achternamen van zĳn 
medespelers bekĳkt, kom je al snel 
tot de conclusie dat er wel meer met 
groen-wit DNA geboren zĳn. Kĳk 
maar eens naar dit rĳtje: De Zeeuw, 
Schipper, Korstanje, Boonstra, Van 

Dienst en zo kan ik nog wel even 
doorgaan. U bedenkt er zelf de vaders 
maar bĳ! 
In al die jaren werd Arthur twee keer 
kampioen. In E2 (JO10) en A2(JO18). 
Het huidige 5e elftal bestaat gro-
tendeels uit spelers die dat laatste 
kampioenschap ook hebben mee-
gemaakt. Vorig seizoen is het team 
gepromoveerd naar de 3e Klasse en 
ze zĳn op dit moment weer winter-
kampioen.
Van de negen wedstrĳden voor de 
winterstop werden er maar liefst acht 
gewonnen. De doelstelling is dan ook 
niets minder dan promotie naar de 2e 

klasse. Dat zou weer een mooi feest 
opleveren in de kantine, schat ik in. 
Gelĳk één van de sterke punten van 
onze vereniging, stelt Arthur: “Het is 
hier altĳd gezellig, ook als het eerste 
elftal niet thuis speelt. We hebben 
inmiddels meerdere vriendenteams 
in de lagere elftallen, dus feest is het 
zaterdags sowieso!”

Power
Arthur gaat ook vaak naar ons vlag-
genschip kĳken. “Mĳn beste vriend 
is Valentĳn van Keulen. Ik kĳk graag 
naar zĳn wedstrĳden. Natuurlĳk vond 
ik het jammer dat hĳ al op jonge leef-
tĳd naar JVOZ vertrok. Toen hĳ weer 
terugkwam, was wel duidelĳk dat hĳ 
een goede voetballer was geworden. 
Ik geniet van de power die hĳ in de 
wedstrĳd legt, ook al is hĳ niet de 
grootste. Je krĳgt hem moeilĳk van 
de bal. Met zĳn overzicht en doelge-
richtheid is hĳ vaak beslissend. Ik kan 
daar erg van genieten.”
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JEUGDKERST-
ZAALVOETBAL
terug van weggeweest (COLLAGE VAN AFGELOPEN EDITIE)

Na twee jaar afwezigheid vanwege corona, stond het populaire jeugdkerstzaalvoetbaltoernooi in 
Goes weer op de agenda. Honderden kinderen van zeven voetbalverenigingen in Goes en omstreken 
konden zich tussen kerst en oud en nieuw weer uitleven met het hun geliefde voetbalspelletje. Ook 
de ouders, oma’s en opa’s, broes, zussen en vrienden kwamen een kĳkje nemen in het Omnium.
De gemeente Goes bracht laatst nog goed nieuws voor het toernooi, want voor komende editie 
is alsnog een financiële bĳdrage van de gemeente toegezegd. In 2024 wordt het beleid opnieuw 
bekeken. Voorwaarde is dat het toernooi wordt opengesteld voor kinderen die niet actief zĳn bĳ één 
van de zeven betrokken voetbalverenigingen.

OPPERSTE
CONCENTRATIE
NA WEER EEN
REDDING

EEN TERUGKEREND 
BEELD TĲDENS HET 
TOERNOOI.
KLOETINGE
VERSUS KLOETINGE
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JE BEST GEDAAN
MAAR HELAAS NIET 
GEWONNEN!
EVEN DE TELEURSTELLING 
VERBĲTEN

OUDERS, OMA’S EN 
OPA’S KWAMEN WEER 
MASSAAL EEN KĲKJE 
NEMEN
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AANNEMERS- EN
VERHUURBEDRIJF

SLOOPWERKEN EN
TRANSPORT

GOES - 0113  227869

JC DEKKER.NL

sligro.nl
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“Zes dagen per week word ik met dit 
feit geconfronteerd. Zittend aan de 
keukentafel met zicht op de straat 
komen ze in grote getale voorbĳ. 
Alleen, in groepjes, tas op de rug of 
in het krat voor op de fiets. Gebracht 
door ouders, het trainingspak aan, 
soms al in de korte broek. Eén ding 
hebben ze gemeen: ze zĳn op weg 
naar het Wesselopark. Maandag tot 
en met vrĳdag vanaf 17.00 uur. Op 
zaterdag, de wedstrĳddag, komen ze 
al langs vanaf 8.00 uur en soms nog 
vroeger.”

“Als ik zaterdags vrĳ ben, geniet ik 
van de stoet die mĳn keukenraam 
passeert. Zittend aan het ontbĳt en 
met de dikke zaterdagkrant op tafel 
kan ik hier van genieten. Leden van 
vv Kloetinge op weg naar hun grote 
hobby. Eén ochtend echter verslikte 

ik me bĳna in mĳn boterham toen ik 
mĳn collega langs zag fietsen.”

Leren lopen
“Toen we enige dagen later samen 
dienst hadden, zei ik uit de gein 
tegen haar: “Als je nog eens langs 
fietst, mag je best zwaaien hoor”. 
Ze antwoordde: “Hoe dat zo?” En zo 
vertelde ik haar waar ik woonde. 
Ze vertelde: “Mĳn zoontjes wilden 
graag op voetbal. Sinds we in Goes 
wonen, spelen mĳn jongens – Quinn 
en Thĳs – bĳ Kloetinge. Wat een 
leuke en gezellige vereniging. Nooit 
gedacht dat ik dit zo leuk zou vinden. 
Enthousiaste trainers, met leuke 
ouders kennisgemaakt en natuurlĳk 
goede faciliteiten om te voetballen. 
Na afloop nog een bakkie in de 
kantine en als ze dan ook nog eens 
winnen, is mĳn zaterdag goed.” 

“Vervolgens vroeg ze aan me: “Maar 
wat doe jĳ dan bĳ de club?” Het 
antwoord was simpel: “Ik heb er nog 
net niet leren lopen”, vertelde ik aan 
haar. “Al ruim vĳftig jaar maak ik de 
gang naar het Noordeinde.”

Zaterdagmiddagdienst
“Sarah (zo heet mĳn collega) en 
ik konden al fĳn samenwerken. 
Maar sinds zĳ ook de liefde voor vv 
Kloetinge heeft omarmt, is samen 
met haar werken op de Spoedeisende 
Hulp van het ADRZ een feest. Tĳdens 
een willekeurige dienst op zaterdag-
middag, als we op het punt staan 
om te werken, vraag ik: “En?” Ze wist 
precies wat ik bedoelde. “Quinn en 
Thĳs hebben allebei gewonnen en 
weet je wat? Ik heb me opgegeven 
als vrĳwilliger. Dat is toch prachtig bĳ 
zo’n mooie vereniging.” 

Op Google Maps 
heb ik het nog even 
nagekeken. Ik woon 
om precies te zĳn 
553 meter van het 
Wesselopark.
Is dat belangrĳk? 
Nee, helemaal niet. 
Maar van de 1000 
leden die vv Kloe-
tinge momenteel 
telt, ben ik één van 
de weinigen die zo 
lekker dicht bĳ ons 
sportpark woont.

Wim Sturm

Een fijne collega
Sarah: ‘Wat een leuke en gezellige vereniging’

Samen met Sarah op de Spoedeisende Hulp van het ADRZ
FOTO JOEP ZOETEWEĲ 
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